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Opname te beluisteren via mijn AudioMack account 
https://audiomack.com/wakkerewereldry/song/20150108-mvs-total-

vierde-lezing-aalsmeer  

 

Index – Aantal belangrijke onderwerpen dat in deze lezing 
wordt besproken en veel meer! 
 

1. Wat is ons echte gezamenlijk doel 

2. Anunnaki-dynastie 
3. Andersomwereld 

4. Wij mensen hebben zelf onze lichamen gecreerd 
5. Dimensionaal gechipt/Implataten 

6. Vele mensen staan onder invloed van 
7. Multidimensionaal klein embryo 

8. Planetaire bewustzijn shift 
9. Holografische transmissie 

10. Vastgezet wat zich meer dan een half miljard jaar geleden in de 

toekomst heeft afgespeeld 
11. Methmeh’s – Oorspronkelijke Mens 

12. Superbewustzijn 
13. Wij besturen de fotonengordel waar de aarde nu in bevindt!!! 

14. Planeet Mars 
15. Stoppen met therapeuten 

16. Wat er gebeurt als je sterft?!? 
17. De Awakening 

18. Mind banden 
 

 

Deel 4 van de lezingen serie.  
 

Ik heb in de tussentijd ongelooflijk veel reacties gekregen van mensen. Over de 
lezingen serie. Hoe dat binnen is gekomen tot nu toe wat brengt ja hoe het ook 

wordt ingevoeld dus de een zegt van ja ik vind best wel spannend ik heb daar hele 
heftige gevoelens en overgehouden, angstig gevoel, plezierig luchtig vrolijk ruimte 

ja ik heb heel veel gehoord en dat is uiteindelijk ook waar het om gaat. 
 

Om te zorgen dat wij alles toestaan wat wij mogen voelen.  
Dus in zekere zin zou je kunnen zeggen dat de lezingen serie niet zo direct 

gaat over hoe een buitenaards voertuig werkt. 

 
Of wat er op dit moment allemaal gebeurt op en rondom de planeet.  

 
Maar meer over ons persoonlijke emotionele bewustzijn.  
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Dus de lezingen serie de insteek daarvan is om een emotionele trigger in 

onszelf te voelen, naar boven te halen, die informatie op een 
multidimensionale manier triggert. 

 
Dus dat je emoties gaat voelen waaraan mogelijk betekenis wordt gegeven 

door wat we hebben geleerd, wat we hebben meegemaakt.  
En dan te onderzoeken of dat ook echt zo is.  

Dat het echt zo is dat je angst voelt op het moment dat wij onderzoeken 
wat er op deze aarde en daarbuiten gaande is. 

 
En wat het belangrijkste is, dat wij het lef hebben om te onderzoeken, om te 

bespreken, hoe dat in elkaar zit en wat er gaande is. En pas op het moment dat we 
dat durven te benaderen, pas dan kunnen wij ook een methode vanuit ons hart 

naar boven halen, hoe we ermee omgaan. Of wat voor betekenis het werkelijk 

heeft. Dat is waar het om gaat. Het is een melkwegstelsel, dat is natuurlijk prachtig 
mooi om even naar te kijken.  

 
De vraag is in deze serie, deze lezing, wanneer is de mens klaar om haar 

stap te maken naar een groter bewustzijn?  
 

Wat is ervoor nodig?  
 

Wanneer zijn wij zover?  
 

Zijn wij zover als wij precies alles weten wat we willen weten?  
 

Kennis? 
 

Of is misschien de weg naar die grote realiteit wel helemaal niet kennis.  

 
Nu is het misschien wel zo dat wij alleen maar door emoties heen mogen 

gaan.  
 

Om vervolgens te ontdekken dat het allemaal reuze meevalt.  
 

Dat alles waar we zo bang voor zijn en alles wat er tegen de mensheid in 
wordt gezet, dat dat alleen maar een maskering is van een veel grotere 

realiteit. 
 

En in deze deel, deze lezing, ga ik daar ook naar toe. Ik heb het er gewoon heel 
bout neergezet. Want dan wil ik niet over discussiëren omdat het er gewoon zo is 

dat wij allemaal, allemaal uit een andere tijd komen. Lineair gezien.  
 

Dus wij zijn teruggekomen in de aardse tijd uit de verre toekomst om mee te 
werken in dit hier en nu. Het moment waar we nu op aarde zijn. Aan het besef, aan 

het inzicht om te trainen en te herstellen van het oorspronkelijke emotionele 

erfgoed.  
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Dat is waarom we hier zijn.  
 

Ja, wat heb je daar nou aan om te weten dat je uit een andere tijd komt?  
Nou, het geeft in ieder geval heel veel gemoedsrust om te weten dat het niet 

zozeer om deze tijd gaat.  
 

Maar dat dit een gevolg is van iets wat zich lineair gezien in de toekomst heeft 
afgespeeld. En daarbij wil ik gelijk een kanttekening maken dat het dus niet zo is 

dat ik persoonlijk als mens en wezen erop uit ben om de toekomst te voorkomen. 
Want die toekomst die er is geweest, waar wij uit teruggereisd zijn naar het nu, is 

niet het gevolg van dit moment.  
 

Het is net andersom.  
 

Dit moment is het gevolg van datgene wat zich in de toekomst heeft afgespeeld. 

Dat is wel apart, hè?  
 

Ik heb al eens een mail gekregen van iemand en ze schrijft, jouw lezing zit vol 
contradicties. Goed zo. Want dat is ook de bedoeling.  

Want er is namelijk niet één weg ergens heen. En er is niet één historie voor de 
mensheid. Het gaat niet om één en dezelfde uitkomst.  

 
Het gaat om ons menselijk bewustzijn. 

 
De potentie die ik ben, wat ik mag doen, waar ik doorheen mag gaan. En de 

bevrijding van die momenten waarin ik dus emotioneel technisch gezien, psychisch 
emotioneel, vastzit. Gewoon vastzit in mijn patroon. 

 
Dat is waar we het met elkaar over hebben. Ja, ik heb daar wat cellen neergezet, 

een plaatje met cellen, want onze cellen, onze DNA in ons fysieke lichaam heeft al 

ontzettend veel informatie bij zich. En natuurlijk is het maar een fractie van wie wij 
werkelijk zijn. En nog eens duidelijk te maken en nog eens een keer goed in te 

voelen waar het om gaat, hoe groot het is, heb ik uiteraard nog even een filmpje, 
om even naar te kijken, om even te voelen hoe groot het is, waar wij nu eigenlijk 

zijn, want we zitten hier in het industrieterrein van de Kwakel, dat is allemaal 
relatief, we zitten hier natuurlijk helemaal niet, we zitten op planeet aarde. En 

uiteraard is dat ook allemaal relatief, want we zijn helemaal niet op planeet aarde, 
we zitten in het centrale, we zitten in een zonnestelsel. 

 
En dat is ook wel relatief, want we zitten in het midden in een sterrenstelsel.  

Dus waar zijn wij?  
Dus onze hele referentiekades om in te voelen en te weten wie en waar wij zijn, dat 

is allemaal maar een punt voor discussie eigenlijk. Want alles draait om 
referentiekaders.  

Dus op het moment dat ik een emotie voel, vreugde of verdriet, dan is dat prima. 
Want die emotie die liegt niet. Maar de betekenis die wordt ingeladen in mijn 

database, vanuit mijn database, die daar betekenis aan geeft en die vervolgens 

invloed heeft op mijn huidige gesteldheid en mijn beslissingsbevoegdheid, dat is het 
punt waar het nu om gaat.  
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En als we nu met z'n allen kijken wat er allemaal gaande is op dit moment weer in 
Europa, ik heb er een glimp van opgevangen, ik heb er niet veel van gezien, alleen 

een heel klein stukje over wat ik in Frankrijk heb gezien.  
Het korte moment dat ik het zag, ik denk 20 seconden, heb ik het weer uitgezet. I 

k was zelf een paar dagen weg, dus ik kon het ook niet zien. Dus ik kwam thuis en 
toen zag ik het op de televisie. 

 
En het moment dat ik het zie, zie ik wat een onzin.  

En het klinkt heel oneerbiedig voor al die mensen die dus nu in een situatie zijn, die 
daar heel veel last en pijn en verdriet over voelen, maar als we dus gewoon kijken 

naar wat er nu weer gebeurt dat de media in hoofdzaak verantwoordelijk is voor 
het verspreiden van gevoelens, want we zitten allemaal en dan zal hier misschien 

wat meevallen maar de mensheid over deze hele aardbol wordt door middel van 
satellietsystemen op de hoogte gebracht van een ongelooflijke tragedie in Frankrijk, 

dat we daar met z'n allen in de greep van moeten zijn en in band van moeten zijn, 

dat er zoveel bijzondere, mooie dingen gebeuren, dat dan kun je zeggen wie is er 
nou eigenlijk verantwoordelijk voor? 

 
A, ik, dat ik ernaar kijk. En natuurlijk ook dat de media gewoon de grootste kracht 

is achter de realiteiten die worden weergegeven. Dus het is aan ons om te kijken 
wat de realiteiten willen weten. Even naar een filmpje toe, geniet er eventjes van 

en dan gaan we lekker beginnen. 
 

Misschien dat het licht er even uit mag.  
 

Filmpje 
https://music.youtube.com/watch?v=Pmml_9DtPpo  

 
Ja, heel belangrijk om dat nog eventjes te zien met elkaar. Lichtjes eraan. 

Simpelweg dat wij blijven beseffen dat wij een enorm groot, bak mooi universum 

zijn. 
 

Dat kunnen we toch af en toe wel eens uit het beeld verliezen. Ik vind het iedere 
keer weer bijzonder om daarnaar te kijken. Het stukje besef is heel belangrijk. Het 

is de grondtoon van waar wij vandaag op deze dag met elkaar aanwezig zijn. Het is 
een moment dat je in de auto stapt en je rijdt hier naartoe. 

 
Dat je ook beseft, ja ik rijd eigenlijk weer in dat autootje met een plankje met vier 

wieltjes, en ik rijd speciaal voor mijzelf vandaag naar een stukje informatie, wat ik 
al lang in mijzelf draag, wat een beetje met emotie naar boven mag komen, en ik 

bevind mij in het universum, dus we zijn galactische wezens.  
 

Heel belangrijk om dat steeds weer opnieuw te blijven beseffen.  
Ja, contact met de galactics, dat is natuurlijk centraal waar het hierop gaat.  

 
Heel veel mensen vragen mij ook van, ja ja wil je iets meer vertellen over deze 

wezens, wat ze allemaal te vertellen hebben, hoe het in elkaar steekt.  

 
Ja dat wil ik zeker, dat is alleen deze lezingen serie er gewoon niet helemaal klaar 
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voor.  
 

 

Wat is ons echte gezamenlijk doel: 
Anders gaan we dus naar de hoeveelheid kennis en dan gaan we het buiten 
onszelf zoeken.  

 
En de intentie van deze serie is dat we juist helemaal bij onszelf gaan 

kijken en precies dat stukje werk durven te verrichten wat dan juist van 

ons gevraagd wordt.  
 

Dus niet om zo nodig verklaringen te krijgen over bijvoorbeeld, nou pak eens wat, 
zijn er militaire basis op Antarctica, wie heeft die gebouwd en hoe kan het dat 

het buiten beeld blijft en welke wezens verblijven daar en waar komen die wezens 
vandaan. Dat is wel heel interessant en daar ga ik zeker in een andere lezing heel 

concreet mee om.  
 

Maar het is veel belangrijker dat wij gaan beseffen wie wij zelf zijn en hoe 
we omgaan. 

 
Dus we gaan ons voorbereiden, energetisch, emotioneel, op het moment 

waarin wij allemaal terecht gaan komen. Dat wij geconfronteerd worden, 
letterlijk met onze positie, wie wij zijn. En dat moment ook herkennen en 

dat wij in dat moment ook precies weten, van binnen voelen, weten hoe 

wij rechtop blijven staan. 
 

Want dat is namelijk de loop die dus door vele, vele jaren in stand wordt 
gehouden. Dus de onbereid willigheid. Het is zoveel makkelijker om er niet 

mee bezig te zijn.  
 

Het is veel makkelijker om in een heerlijke graancirkel te gaan zitten en het lekker 
te ontvangen. En het is ook veel lekkerder. Dat ben ik mij heel erg bewust. En het 

is ook heel erg fijn om piramides te bezoeken. En het is ook heel erg fijn om naar 
een Andes gebergte te reizen. En er zijn zoveel mooie dingen die horen er allemaal 

bij. 
 

Het is een totaalbeeld.  
 

De grote alliantie van ondersteunende beschaving in een multidimensionaal 

samenwerkingsverband. Deze aarde wordt bezocht niet alleen door het negatieve 
en ook niet alleen door het positieve, dat gaat in de plus en min vorm zetten, maar 

ook door hele neutrale wezens. 
 

Wezens die helemaal geen mening hebben, die eigenlijk ook wel prima vinden wat 
wij hier aan het doen zijn. Die helemaal geen oordeel hebben van ja maar goed, 

nee. Die komen hier gewoon voor zichzelf, komen hier hier gewoon kijken. Komen 
ervaren.  

 
Ze observeren ons. 
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Vinden het prima. En vertrekken weer. Die zijn er ook. Dat is bijzonder. Dat zou 

dus betekenen dat zij ons niet bijzonder genoeg vinden.  
 

Of juist wel.  
Dat wij het juist waard zijn om niet mee bemoeid te worden.  

Om niet interventies plaats te vinden.  
 

Want we kunnen het gewoon zelf. 
 

En dat is heel belangrijk om te beseffen. Dat er geen duiding wordt gegeven aan 
welke vorm van contact dan ook. Dus dat heb ik natuurlijk ook moeten leren. Hij 

trilt lekker, ik weet niet waarom, maar lekker door laten trillen. 
 

Het zal wel de vibraties zijn in ons hart. Ik heb het ook mogen leren om geen 

betekenis te geven aan alle schrikbare ervaringen die ik heb. Dat heb ik wel moeten 
afleren. Omdat ook ik reageerde in angst. 

 
En ook ik reageerde, ondanks wat ik weet, op een manier van, jee, maar dit is zo 

groot, dit is zo krachtig, hier kan ik niet mee omgaan. Dit is gewoon te groot, dit is 
gewoon een referentiekader wat naar boven komt, van angst. 

 
En dan hoopt de begrenzing daarop. En dan kunnen we met z'n allen wel gaan 

bestuderen over hoe we de wereld zouden willen veranderen, wat heel belangrijk is 
natuurlijk, want dat mag ook echt wel radicaal een andere koers opgaan.  

 
Maar waar zit dan die sleutel, waar zit dan dat startpunt van dit proces? 

 
Zit hem dat, in de alleen datgene wat we nu doen en wat er nog gaat komen?  

We zijn met z'n allen bezig krachtige petities te tekenen. We worden ons massaal 

bewust van dat dingen echt anders kunnen en ook dienen te gaan. Zit hem dat in 
een nieuw geldsysteem? 

 
Zit hem dat in een andere zorgwet? Zit hem dat misschien in een nieuwe politieke 

partij? Of een ander soort brandstof? Of is dat misschien meer een gevolg van als 
wij ons bewustzijn weten te veranderen, te verhogen, te verruimen en hoe, als dat 

dan zo zou zijn, hoe krijgen we dat dan voor elkaar? Als er zoveel mensen zijn die, 
het lijkt, onbereid willig zijn, helemaal niet anders willen, het wel prima vinden, je 

moet je mond houden man, wat maak jij je druk om? Ik heb gewoon 2100 euro per 
maand, ik betaal mijn huur, ik heb plenty geld over, ik ga twee keer per jaar op 

vakantie, jij maakt het jezelf alleen maar moeilijk. En dat kan ik heel goed 
begrijpen. Want dat is ook een realiteit die ook klopt. En dat het aan mij is om op 

dat moment te beseffen van oké, prima. Dat is ook zo. Ik moet mezelf ook af en 
toe eventjes terugzetten in de realiteit waarin wij zijn.  

 
En dat ik ook herken dat ik met iets heel aparts bezig ben.  

Voor werkelijkheid. 

 
Dat voelen we allemaal. En daar word je dus vaak op afgerekend. Of mee 
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geconfronteerd beter gezegd. En hoe speelse we dat doen, en hoe meer fundament 
we leggen voor datgeen wat we doen, hoe serieuzer dat ook gaat werken. 

 
Dus in andere woorden, nu wordt alles buiten de media gehouden over dit 

onderwerp, want je bent een aluminium hoedje als je met u over Ufo’s spreekt. 
Maar ga je dat vanuit de kwantumfysica bekijken, ga je de wetten van het 

universum op een wetenschappelijke manier verrichten, dan wordt het weer iets 
wat alleen bij Discovery Science wordt uitgezonden. Waardoor de mensen die niet 

geïnteresseerd zijn in wetenschap het nog steeds niet zien.  
 

Dus hoe werken we dat nou terug in het huidige stuk?  
Nou het zal een combinatie zijn, heb ik zelf ontdekt. 

 
En die combinatie begint door alle bewegingen tegelijkertijd op te starten.  

 

Dus dat de mensen die bezig zijn om deze wereld een nieuwe draai te 
geven, werkelijk het aandurven om met elkaar samen te werken. 

 
En elkaar daar ook echt in loslaten. Dus je werkt én samen, en je vindt het 

prima dat een ander een hele visie heeft. Want het gaat om het 
eindstation, waar je heen wilt, waar we met elkaar naartoe willen.  

En wat voor visie daartussen ligt, dat is eigenlijk niet zo belangrijk. 
Die doelstelling is meer belangrijk.  

 
Dus als je die visie een beetje kunt afstellen met elkaar, dan is het goed. En dat is 

een heel heikel punt op deze planeet. Weer verwegen onze referentiekades.  
 

Dus al die programma's die wij in ons dragen, vanuit ervaringen, vanuit wat we 
hebben geleerd, van wat we nu nog steeds zien, we hebben het voordeel van het 

Frankrijk.  

 
Het is weer een impuls in het connectieve energie grid netwerk, wat weer zorgt dat 

mensen toch, ondanks, en ik heb ze dus al gesproken, zeggen van ja goed, het is 
allemaal onzin hoor in het nieuws. 

 
En vervolgens toch zo'n nieuwsbericht, in één keer tien stappen terug doen 

in het bewustzijn, en daar een mening over hebben, een totaal haak staat 
op datgene waar we nou al die tijd over hebben gehad. En dat is dus niet 

een oordeel, het is meer een waarneming van hoe op een geraffineerde 
manier, bij voorduurend door prikkels van buitenaf, bestuurd en bestookt 

worden. 
 

 Nou, deze wezens die ons dienend zijn, dragend zijn, ik denk echt dat het door de 
storm komt, mensen dat het dak een beetje op en neergetrokken wordt door de 

wind. 
 

Deze wezens die dienend zijn voor ons, of helemaal neutraal zijn, deze wezens 

doen niet mee aan het disclosure programma. En daar heb ik heel veel over me 
heen gehad, niet alleen van deze serie, maar ook van andere series. 
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Positief wel over me heen gehad, hoor, maar meer van opmerkingen, vragen, ja, 

hoe kan het nou?  
 

En ik heb zo op de disclosure geregeld, en er is zoveel onderzoek naar gedaan, dat 
is toch wel echt? Ja, dat is ook wel echt.  

 
Het is alleen zo dat je niet kunt zeggen dat de disclosure, de ontmanteling, 

de ontrafeling, de doos van Pandora, die opengaat, dat daar bezorgd wordt 
bij buitenaardse, dat dat het hele scala mee neemt.  

 
En één gevoel wil ik daar wel over delen, heel specifiek, en dat is dat de wezens, 

hun beschavingen, die ons ten gunste zijn, beter gezegd, die het heel erg belangrijk 
vinden dat wij zelf gaan ontdekken hoe het in elkaar zit.  

 

Dat deze wezens, never, samen zouden werken met groepen die voor ons 
gaan spreken. 

 
Die voor ons gaan spreken. Dus ze gaan niet samenwerken met een disclosure 

groep die voor ons gaan spreken. Dus ze gaan niet samenwerken met een 
disclosure groep die voor ons gaat spreken van wij zijn hier gekomen. Nee, de 

werkelijke aankondiging gebeurt op een persoonlijk niveau.  
 

Deze wezens komen persoonlijk naar ons toe.  
Dus op individueel gebied.  

 
En dat kan zijn in het fysieke, kan zijn via een bepaalde dromenenergie, kan dat 

metafysische bewustzijn zijn, buiten het stuk wat wij waar kunnen nemen met 
elkaar. En dat doen ze nu al. Dat doen ze al vele jaren.  

 

Ze bereiden ons helemaal voor.  
 

En dat is ook de reden waarom ik de angstprocessen en de achtergehouden 
informaties dus nu naar voren breng, vanuit die kracht dat het noodzakelijk is, om 

ons bewust te worden dat het tijd is dat wij gaan beseffen wie wij zijn.  
 

Ik heb hier een mooi plaatje.  
 

Dat is een Arcturiaanse wengshi-wezen van het wengshi-ras.  
Dat zijn mensen die, god, ik heb gewoon de neiging om dat ding vast te houden dat 

hij niet trilt, want dat heeft geen zin natuurlijk. Dat is ook weer zoiets, he.  
 

Zij vragen ons letterlijk van, ga hierover communiceren, ga met elkaar 
spreken over wat er nu gaande is, hoe het in elkaar zit. 

 
Is het nu zo dat de aarde wordt overheerst door wezens die hier de macht 

hebben gegrepen, en dat de wezens die de macht niet hebben gegrepen op 

de achtergrond mee blijven draaien, voorzichtig wachten tot wij wakker 
worden, of is er misschien nog een heel ander scenario aan de gang. 
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Nou, ik heb in mijn gedurende dit hele leven, ben ik tot verschillende ontdekkingen 

gekomen, wat ik ook al wist, maar wat ik niet kon plaatsen, dat het inderdaad zo is 
dat we buiten het hele ufofenomeen, het hele buiten aardse fenomeen, alles wat er 

dus gegaan is in de historielijnen, dat dat een volkomen zeer intellectuele, een 
hele intellectuele wijze is om ons allemaal voor de gek te houden.  

 
Het is onvoorstelbaar gevolgd. En dat gebeurt met name omdat wij fysio's 

technisch gezien erg onderontwikkeld zijn. 
 

En we komen op het punt dat we elkaar waarnemen op de manier zoals we elkaar 
zien. En alles wat daarbuiten is aan lichtfrequenties, of aan energiefrequenties, 

wordt niet omgezet.  
 

Dus we zien alleen dat ene stukje en daar moeten wij het dus gewoon kennelijk 

mee doen.  
 

Dus we hebben natuurlijk helemaal geen vermogens meer om te kunnen zien wat 
er dus gaande is, wie er dus achter de schermen speelt en ook of deze realiteit die 

wij zo ervaren, en hij is dus echt een vis houten, dus deze werkelijkheid waarin ik 
mij met jullie bevoel, of die dus werkelijk ook werkelijk, de werkelijke werkelijkheid 

is.  
 

Dat is heel bijzonder, dat ze daar ook over willen, dat ze willen dat wij daar gewoon 
zelf over gaan spreken. En dan kom je dus hier op die punt van de ontkenning, dat 

we daar echt naar voorbij mogen gaan.  
 

Ontkenning van dat deze wereld wordt gestuurd, dat we onder controle 
staan en daar echt naar voorbij mogen gaan. Ontkenning van dat deze 

wereld wordt gestuurd, dat we onder controle staan, en dat die controle zo 

enorm krachtig is, dat we tot nu toe daar gewoon nog niet uit zijn 
gekomen.  

 
En we doen allemaal ontzettend ons best, en het is absoluut geen ontmoediging. 

Het is heel erg belangrijk dat wij beseffen wat we tot nu toe allemaal hebben 
gedaan. 

 
Ik sta er steeds voor natuurlijk. Ik zal ook even op een knopje zetten, dat ik het 

doorzichtig word. Want dat alle werk wat we tot nu toe gedaan hebben, dat dat ook 
gewoon verdienstelijk is. Dat het ook belangrijk is. En dat we al die gevoelens die 

we tot nu toe hebben door geleefd, en al die keuzes die we hebben gemaakt in ons 
leven in dit moment, dat die er echt te doen. 

 
Want alles wat we nu meemaken in dit leven, dat is een afspiegeling van een veel 

groter bewustzijn. Dus in ons leven hebben we allemaal ingrediënten die te maken 
hebben met ons werk woordelijkheid. Zo zitten we dus allemaal in thema's 

verwikkeld. 

 
En dan kun je daar je hele leven aan werken, wat ook heel belangrijk is. En 
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op het moment dat je begrijpt waar die thema's mee verbonden zijn, niet 
eens met dit leven, ook niet met vorige levens, dan komt alles dus op zijn 

kop te staan. Beter gezegd, het komt op zijn pootjes terecht. 
 

Hij zit er niet op de kop. Dus dat is heel belangrijk om daarmee bezig te zijn. 
En wat ik daaronder heb gezegd, dat mogen we nooit meer vergeten hoor.  

 
Dat wij de krachten van de reptiliaanse mogelijkheden, dat wij die in stand 

houden door simpelweg te roepen dat wij ons daar niet mee bezig willen 
zijn. En we hoeven er ook niet mee bezig te zijn. We hoeven niet een altaar 

te maken waar allemaal reptiliaanse mensen en wezens staan.  
Nee, het is belangrijk dat wij onze eigen referentiekades naar boven halen.  

Dat kan alleen als het aan durven. 
 

De krachten die gunstig zijn en die neutraal zijn, die kunnen wij gewoon zelf 

oproepen. Een beetje hier gaan staan. Die kunnen wij oproepen door de angst heen 
te gaan.  

 
Door te accepteren dat het gevoelens oproept die niet bij ons horen.  

 
En gedurende mijn hele jeugd had ik gevoelens in mijn systeem die totaal niet nu 

nog niet te beschrijven zijn. Die emoties komen op geen enkele manier komen die 
in de buurt van onze menselijke emoties van wat wij nu voelen. Dat is veel te 

beperkt. We kennen ongetwijfeld allemaal wel het gevoel dat je aan het slapen bent 
wanneer je wordt wakker, slaap half of je bent half wakker, dat je dan hele heftige 

gevoelens nog in je systeem hebt van die droom.  
 

Die zijn dan veel heftiger of veel dieper eigenlijk, dimensionaal dieper, als die platte 
gevoelens die wij hier op de aarde hebben. En dan hoe nachtenlang je wakker 

wordt en hoe meer de tijd strijkt, verstrijkt, merk je dat die gevoelens dan eigenlijk 

gaan afvlakken.  
 

En dat is maar een klein stukje van de multidimensionale emoties die wij in 
ons normaal lieten horen te voelen.  

 
Dus op het moment dat er dus hele grote sterrenschepen landen van 

bijvoorbeeld de Arcturianische afkomst, dan zouden wij daar collectief 
gezien nog niet eens op voorbereid kunnen zijn, omdat wij niet weten wat 

het emotioneel met ons brengt. Dus werkelijk waar, mindblowing zeggen 
ze wel, dat is het ook echt.  

 
Je gaat gewoon gestrekt.  

 
Ik ben ook een aantal keren echt goed gestrekt gegaan, letterlijk onderuit door de 

emoties. Niet angst, maar gewoon te overweldigend.  
 

Mijn fysieke brein en mijn multidimensionale werkelijkheid, dat gewoon 

niet aankan. Het is zo overweldigend groot, zoveel prikkels komen er op 
ons hart. 
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Dat is waar het op gaat, dus voorbereiden op die emoties.  

 
Binnen het hele verhaal is het ontzettend belangrijk dat wij helder blijven.  

 
Blijf helder, dat is natuurlijk een oud-verhaaltje van Poetin en George Bush en de 

president van China. Maar dat we blijven beseffen, iedere keer weer, dat onze 
leiders lid zijn van geheime genootschappen en dat zij het ook niet weten dat 

zij in feite een realiteits-onderdrukkingssysteem hanteren.  
 

Er is heel veel kennis binnen bepaalde groeperingen, en bij bepaalde leiders, niet 
hier in Nederland hoor, maar bepaalde leiders, wereldleiders, hebben heel veel 

kennis over wat er gaat is op deze wereld, in een bepaalde laag, maar een heel 
klein laagje. 

 

Het is ook absoluut niet zo dat de wereld wordt geregeerd door onze 
regeringsleiders, echt niet.  

 
Zij voeren alleen dat protocol uit.  

 
Maar op het moment dat wij te horen krijgen dat er dus, laat ik zeggen, ruzie is 

tussen China en, of tussen Rusland en Amerika, dat wij dat te horen krijgen, dan 
zouden wij met z'n allen ook onze stoel afvallen als we vanavond om half acht, 

achter je op het NOS-journaal beelden zien dat Barack Obama samen met Poetin 
een gezellige wodka ziet te drinken.  

 
En dat gebeurt dus werkelijk.  

 
Dus wij worden allemaal in een maling genomen en allemaal politieke 

ideeën krijgen wij te zien die dus in scène worden gezet door grotere 

industrieën die een multidimensionale realiteit tegenwoordig op deze 
planeet.  

 
En de leiders geven daar alleen maar gevolgen aan. Dus op het moment dat er dus 

iets gebeurt. Zoals nu, met Oekraïne, krijgen wij niet... Tot nu toe is het nog steeds 
niet hard opgezegd waar het echt om gaat. Het gaat niet alleen om de 

grondstoffen, het gaat om het menselijk bewustzijn. Letterlijk, dat stuk gaat om het 
menselijk bewustzijn. Dat wordt in kaart gebracht, maar dat wordt niet door de 

Amerikaanse industrieën begrepen. Wordt ook niet door de Russische industrieën 
begrepen. Zij reageren alleen strategisch op de manier zoals wij op deze manier 

denken. We worden voortdurend in een stroom gebracht, die lijkt steeds te 
bevestigen. Het gaat helemaal niet om het bewustzijn, het gaat gewoon om 

grondstoffen, het gaat om het Siberië willen ze innemen, het gaat om goud, het 
gaat om de dollar, het gaat om de priksmunt die er nu aankomt. Dat klopt wel, dat 

is er allemaal ook, maar het is nog steeds een afleiding die kant uit om te 
zorgen dat we dat aan die kant niet zien. 

 

En dat aan die kant kunnen we alleen zien als wij door die angst heen 
gaan.  
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Wat een rot thema die angst.  

 
Onze wereld wordt gedicteerd door buitenaardsen.  

 
Onder getekende heeft daar ontzettend veel ervaring mee. En daar durf ik ook over 

te spreken. Het openvallen van dimensies. 
 

Wat ik daarmee bedoel is het volgende.  
Tijdens mijn ontvoeringen. Het waren er behoorlijk wat. 

 
Als kind. We waren de gebeurtenissen dermate sterk en krachtig. Dat ik op een 

gegeven moment. Dat ik op bepaalde momenten terecht kwam. Dat ik twee kanten 
uit kon. Of ik draaide helemaal door, compleet helemaal doordraaien, omdat je dat 

niet meer aan kunt. 

 
Of ik ging vechten, en dan niet het woord vechten zo met vuisten, maar 

energetisch op een plek staan en voelen vanbinnen, ook omdat ik weet wat er voor 
deze wereld, waar ik vandaan kom, wat er gaande is, dat ik dat naar voren breng in 

mijn bewustzijn. 
 

[30:09] 
 

Dus dat ik dat beeld naar voren halen.  
 

En dat laatste dat ik deed, ik liet hun op een gegeven moment zien, ik ben een 
spuugzak nu. Ik ben een echt spuugzak. Jullie trachten mij voortdurend mijn 

realiteit onderuit te halen en jullie hebben nu genoeg gespeeld.  
 

Dat is de oorspronkelijke autoriteit van ons.  

 
Jullie hebben nu genoeg gespeeld, we hebben jullie nu alle tijd gegeven om jullie 

zaken te doen, om te onderzoeken wat je wilt onderzoeken. Jullie hebben nu niet 
gevonden wat je wilt vinden, maar het is nu wel klaar. Het is nu afgelopen. Het is 

nu gewoon klaar.  
 

En op dat moment het beeld naar boven heb ik gehaald en neergezet, naar 
je toe geseind van wie wij zijn.  

 
En dat moment was zo ontzettend krachtig, en ik vertel het niet voor niks omdat 

het zo leuk is om dit verhaal te horen, maar omdat het ons allemaal aangaat, dat 
wij dat allemaal op een dag, en het zal niet zo heel lang meer duren, dat we dit 

mogen gaan toepassen, dat dat moment letterlijk die realiteit waar je je op dat 
moment verkeert, beëindigt, valt letterlijk uit elkaar.  

 
Dus datgene wat je ervaart als een werkelijkheid, wordt ineens ervaren als 

een zeer complexe droom, waar je in één keer uit wakker wordt en je 

realiseert je net, dat in mijn geval, dat er een ontvoering plaatsvindt, tegen 
mijn zin in.  
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En ineens gaat dat bewustzijn voor een enorm groot deel open.  

 
En dit is een heel essentieel onderdeel in het ontvouwen van ons menselijk 

bewustzijn. 
 

Kunnen jullie het volgen? 
 

Toen die werkelijkheid openging, dat alles verdween, wat ik op dat 
moment zo heftig had ervaren, en dat is dan al een realiteit buiten de 

realiteit waarin we nu staan, dus dat is deze realiteit heb je, dan heb je die 
realiteit, en op dat moment dat het open ging, kwam ik in contact met een 

omgeving die totaal anders was. Totaal anders. Waar alles compleet 
anders was. Op het moment dat dat openging, kwam ik in een wereld 

terecht die beheerst en gestuurd wordt door krachten die er wel redelijk 

menselijk uitzien en toch niet. 
 

Dus er zit dus een prikkel, dat is heel diep over gestudeerd door die kant, 
dat wij op het moment dat wij gedeeltelijk een bewustzijnsverruiming 

hebben, dat wij nog steeds geneigd zijn op basis van een referentiekades 
uit dit leven te reageren. 

 
En dat is heel belangrijk dat we daar naartoe gaan, want die 

referentiekades die mogen we echt los gaan laten. Op het moment dat wij 
in een dubbele realiteit komen, waarin letterlijk alles tot een uitspatting 

komt, dat we er staan. En dat je ook, we hebben hier nu een groep met 
elkaar opgebouwd, waarin ieder zijn en haar eigen gevoel ook kwijt kan, 

maar op het moment dat zich dat ontvouwt, dat je ook naar dit moment 
terug mag gaan. Dat je van dit moment met elkaar ook een draaggolf hebt 

gecreëerd, waarin je voor elkaar bent, multidimensionaal in andere ruimte 

en tijd. Dus het is echt niet zomaar dat we hier met elkaar zijn. En dat juist 
deze groep bij elkaar is. Elke groep wordt bij elkaar gehaald, die doet mee. 

 

Andersom wereld: 
Eigenlijk is het een herinnering van energie uit een andere tijd.  
De andersom wereld.  

Ik had het er ook al eventjes over in het interview met Jeroen van Finding Voices 
Radio. https://www.youtube.com/@FindingVoices  

De andersom wereld heb ik zo genoemd omdat, nou mijn zoon die zit hier ook in de 

zaal, Remon, die is een grote fan altijd geweest van Spons Bob en de tekenfilm. En 
daar worden altijd ontzettend mooie afleveringen gemaakt. Die op heel veel 

verschillende manieren kunnen worden betekenis eigenlijk. 
 

En daar is ook een aflevering die heet de andersom wereld. En ik heb hem nog niet 
gezien want af en toe zijn er wel eens mensen die filmen dat dan in plaatsen dat via 

YouTube of het internet. Deze kan ik niet vinden, maar daar andersom weer, 
onthoud hem als je hem kunt vinden op YouTube.  

 
Daar staat letterlijk, wordt daar beschreven waar wij in terecht zijn 
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gekomen. Dus alles is net andersom.  
 

Maar ook de signalen van wat er gebeurt. Dus de matrixborden die aangaan op het 
moment dat je een boodschap krijgt. Dat je het niet ziet, terwijl het eigenlijk 

letterlijk groot geprojecteerd staat. Dus op het moment dat ik uit Leeuwarden rijd 
over de snelweg en dat ik met heel veel dingen tegelijkertijd ben, dat er in één 

keer, zonder dat ik om vragen ben, gigantisch bord aangaat. En op staat pas uw 
snelheid aan. En gewoon letterlijk wordt gezegd van rustig. Martijn, even kalm. 

 
Eventjes rustig. Gronden, niet te snel, want dit is niet goed, want dan ga je dus in 

je persoonlijke stuk. Oh, mooi dat dat bord aangaat. Zou ik nou niet getraind zijn, 
en natuurlijk mis ik nog genoeg mijn momenten, dat ben ik me echt wel bewust 

van. Want je pakt er maar een paar, ook ik. 
 

Maar op het moment dat we dus daarna gaan kijken, niet alleen naar 

verkeersborden, nee, maar naar alle signalen in ons leven, dan krijgen wij 
dus een wegwijzer uit onze thuiswereld waar wij naartoe terug willen. 

Want die zijn er en dat ligt hem aan ons hoe we daar mee om willen gaan.  
En de andersom wereld, dat ik natuurlijk niet voor niets daaraan gegeven, 

ik ben zelf vaak in de andersom wereld geweest in mijn jeugd.  
Dan klapte ik uit deze realiteit weg en kwam ik alles in een 

tegenovergestelde situatie terecht.  
 

Maar niet alleen visueel, energetisch. Dus datgene wat we hier zien, in 
vorm, in energie, was er tegenovergesteld.  

 
Dus het kon zo zijn dat ik in een hele drukke situatie was, op een 

verjaardagsfeest, bam, bam, bam, bam, klap ik in een andere realiteit, die 
er volkomen gelijk uitziet, maar er totaal niet op lijkt, maar energetisch 

ziet het dus hetzelfde uit.  

 
Met andere woorden, dat gebeurde in mijn bewustzijn ergens, waardoor 

niet die realiteit, die prikkels die op me afkwamen, werden omgezet in het 
beeld dat ik nu heb, dat ik hier alle mensen zie, met die mij zien, maar dat 

werd alles geïnterpreteerd. 
 

En daar ligt ook de werkelijke intelligentie van het menselijk soort, zit in 
het vermogen van interpretatie.  

 
Wij hebben geleerd dat IQ 120, 160, 180, wordt dan door middel van allerlei testen 

wordt dat gedaan, maar dat is ook maar een maatstaat dat ooit bedacht is omdat 
dat dus scholing systeem onderbouwt. Dat het klopt dat jij dus naar die kant moet 

of jij aan die kant moet. Dus dat zijn allemaal hokjes en vakjes waar we in 
gekomen zijn.  

 
Maar werkelijk intellectuele eigenschappen dat dragen we allemaal en dat 

heeft te maken met het inzien en het detecteren van dwarsverbanden. Dus 

zien, zaken in verbinding met elkaar zien die ogenschijnlijk totaal niets 
met elkaar te maken hebben. En dat ook interpreteren kunnen.  
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Dat is het werkelijk intellect van de mensheid.  

 
En dat kunnen we allemaal.  

Daarom zitten we hier ook.  
 

Anunnaki-dynastie: 
250.000 jaar geleden was de Annunaki-dynastie op deze aarde gewoon 

visueel zichtbaar. 

 
Zoals ze dat vandaag de dag niet meer doen, maar in de toekomst wel.  

Ze lieten zich zien, ze pasten hun DNA-structuur aan, naar een frequentie 
waardoor de lichtfrequentie op hun huid viel en dat in onze ogen terecht 

kwam waardoor wij konden zien dat het een 3-dimensionaal beeld was en 
een wezen is.  

Dat is 250.000 jaar geleden.  
En in die tijd hebben ze ook ontdekt dat de mensheid veel meer betekent 

dan alleen maar een gecreëerd leven op deze planeet.  
Dus de mens-codes, je staat ook de Annunaki-dynastie ontdekte ongeveer 

250.000 jaar terug, dat de mens coderingen bezit in het hartbewustzijn 
hier, wel we toegang geven tot de scheppende krachten. 

 
En dan wijs ik dus naar hier, maar dit is eigenlijk niet hier.  

 

Ons fysieke lichaam ziet er nu zo uit.  
Ons multidimensionale oorspronkelijke bewustzijn, dat is een grote bal van 

licht.  
 

Dat zegt een manifesting in heel verschillende vormen.  
Dat is een signaal.(Politie sirene hoor je) 

 
Uit de control laag en ontmoetingen met reptiliaans heersers. Dat is wat 

ons te doen staat.  
Wij mogen eruit.  

We moeten eruit.  
We moeten niks, maar dit moeten we wel.  

We moeten onze oorspronkelijke autoriteiten in het boven weten te halen. 
 

En pas op het moment dat je je persoonlijke rol, je persoonlijke emotionele 

rol, in dit leven ook durft te gaan leven, dan pas komen we echt in de buurt 
van daar waar we heel veel kennis, die het universeel is, ook mogen gaan 

bestuderen. 
Omdat we het dan met nieuwe, juiste referentiekaarders kunnen 

bestuderen. Zodat we niet ruzie te maken hoeven te maken over wat de 
oorspronkelijkheid is van de Pyramides. Want de een heeft dit ontdekt en 

de ander heeft dat ontdekt. Dat we niet ruzie hoeven te maken over een 
religie. Dat we niet meer hoeven elkaar af te katten omdat de een zegt dat 

een graancirkel van die en die origine dat en dat betekent en dat is niet 
waar.  
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Dus al die persoonlijke stukken kunnen weg van de zonder gepasseerd 
referentiekades.  

Dat we dus naar een nieuwe realiteit kunnen, waarin alles mogelijk is.  
 

Ja, ik herhaal hem eventjes zo. Ja, dat klopt. Correct. Ja, daar ben ik me bewust 
van. 

 
Ik ga eventjes de vraag herhalen en ik wil ook gelijk aan toevoegen, goed hoor dat 

je het vraagt, probeer de vraag in ieder geval te bewaren tot aan het eind, dus is 
het wel prima, zoals nu ook ho alarm, ik kwam net voorbij, dat je hem wel durft te 

stellen als hij heel essentieel is. 
 

Wij mensen hebben zelf onze lichamen gecreëerd: 
250.000 jaar geleden, en daar komen ze overigens op, toen was de 
mensheid, was het hier al.  

Het is dus niet zo dat de Annunaki onze lichamen hebben gefabriceerd.  
Dat wordt wel door heel veel mensen beschreven. 

En daar zijn ook heel veel bewijzen van gevonden binnen de 
referentiekades waarop die onderzoeken worden verricht.  

Die ook weer gebaseerd zijn op kennis die uit boeken komen en ook uit 
kleistenen en tabletten komen. De wezens die ons dermate onderdrukken 

en zeer intellectueel zijn, waren waarschijnlijk vergeten die klei-tabletten 
mee te nemen.  

Dus het zit allemaal anders in elkaar.  

Ons lichaam is wel zelf gefabriceerd, dus zijn we wel aanpassingen op 
verricht. Immers, er zijn zo ontzettend veel sterrenstaten waar mensen 

zijn zoals jullie en ik, dat je niet een heel menselijk lichaam hoeft op te 
bouwen en te structureren op het moment dat je dat gewoon van een 

ander planeet af kunt halen.  
 

Die moeite zouden ze er niet mee nemen en die hebben ze ook niet 
genomen.  

Dus het is wel zo dat de Annunaki ons hebben aangepast, gemodificeerd. 
 

Het is nog niet zoals ons dat het gebouwd is. We gaan met dit aan de priëte???.  
Daar kom ik zo op.  

 
Waarschijnlijk waren we iets te mooi.  

 

Om te zorgen dat deze aanpassingen in onze lichamen ook werden 
gemonitord en voortdurend in gaten gehouden kunnen worden, omdat 

Annunaki ontdekte dat wij zelf evoluerende wezens zijn, zowel op fysiek 
gebied DNA als zeker ook op het emotioneel gebied.  

 
Omdat hoe meer ervaring we hebben, er zijn dus van een 

computersysteem, biologisch computersysteem, waarin wij voortdurend 

aan het leren zijn op basis van onze referentiekaders.  
 

Dus alles wat wij meemaken, dat herwegen wij en op een gegeven moment 
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ontdekken we dat het anders is, nou dan gooien we het geschiedenisboek 
weg, en dan zetten we er een paar nieuwe bladzijden tussen, waardoor het 

ineens toch wel in een ander daglicht kan worden gezet.  
 

En op het moment dat er onderzoek werd gericht naar ons mensen, was 
het ook zo dat de Anunnaki’s natuurlijk heel goed in de gaten hadden dat 

wij op een gegeven moment zouden ontdekken dat wij onszelf hebben 
geschapen.  

 

Dat wij zelf die scheppende wezen zijn, en niet zij.  
Het makkelijkste is dat wij zouden denken dat zij dat hebben gedaan.  

Dat duwt ons en trapt ons letterlijk bang uit onze bevoegdheid.  
Want het impliceert nogal wat dat wij dus blijkbaar ooit niet zelf ons 

lichaam hebben gemaakt.  
Terwijl wij zulke midden dimensionale wezens zijn.  

En zo groot zijn dat ze hier niet met gigantische sterren schepen landen. 

 

Ampubliek, om eventjes dit te doen, zodat het weer opgelost is. Nee, dat 
dit doen zou een zeer grote dreigende situatie in de hand werken. Zowel 

voor ons, als ook voor alle andere beschavingen die neutraal zijn en 
draagend voor de mens zijn. 

 

Dimensionaal gechipt/Implataten: 
Dus we hebben ons gechipt. En we zijn allemaal behoorlijk gechipt. Goh, 

wat voor een enorme programmering Martijn, moet je dat nou zeggen? 
Daarmee bevestig je precies datgene wat... Ik heb net al die implantaten 

eruit gehaald en ik heb ze eruit laten poelen. 
 

En dan ga jij dat vertellen en dan zitten ze allemaal in één klap weer in. 
Nou, als ik dat zou kunnen lieve mensen, dan zou ik echt naast mijn 

schoenen gaan lopen hoor. Want dat kan ik niet. Het is wel gewoon een 
feit. Wij zijn allemaal dimensionaal gechipt. 

 
[42:53] 

 
We hebben een systeem in ons lichaam gekregen buiten het fysieke 

spectrum wat levelig monitort wat we allemaal doen. Daar heb ik het in de 
vorige lezing al over gehad.  

Dat gebeurt via onder andere onze hersenen op een specifieker level.  

En het gebeurt ook buiten het fysieke gebeuren om op een wijze die wij 
nooit in dit aardse bestaan zouden op kunnen lossen.  

En dat hoeft ook niet.  
Want dat is een afleidingsmanoeuvre.  

Want we kunnen prima leven met deze implantaten. 
 

Daar is niks mis mee.  
Als wij onze referentiekaders onder ogen durven te komen, en we 

veranderen in die referentiekaders, dan doen die chips namelijk zijn werk 
niet meer.  
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Die zijn gebaseerd op valse implants.  
Holografische programma's die wij in ons dragen.  

Hoe wij reageren, wat wij voelen, wat wij doen. 
 

Of in onze wereld, wat we gewoon vertikken om te doen.  
Omdat we gewoon lamgeslagen zijn en dat we heel verdrietig zijn.  

Wat er allemaal gebeurt, dat heeft toch allemaal geen zin.  
Dus het is een loop dat in stand wordt gehouden. 

 
Hier zie je een paar van die chips.  

Ik heb er zelf ook een aantal in mijn lichaam gekregen.  
Ik heb hier een plek en een stukje bot wat uit mijn hoofd ligt, wat ik als 

kind in mijn hoofd heb gekregen.  
In mijn knie zitten een aantal littekens waar ik wat heb op mijn rug, in 

mijn nek.  

Ik heb het al een aantal keren ook laten verwijderen met de vraag of dat 
kon door mensen zoals wij zelf, Sirische mensen.  

Dus ze hebben altijd gezegd van ja dat kan wel Martijn, alleen het is 
dienend voor je bewustzijn en dat was niet voorzien door degene die het 

heeft ingebracht.  
Dus het is wel weggehaald, maar het komt steeds terug.  

En dat komt omdat het dan fysiek wordt weggehaald, holografische, de 
basis van het programma die, dat meldt zich steeds meer terug. 

 
[44:39] 

 
Dus dan is de vraag, willen wij bezig blijven met het verwijderen van de 

chips?  
Absoluut, dat is heel erg belangrijk.  

In mijn praktijk geef ik ook veel aandacht aan, niet om ze te verwijderen, 

maar om ze zichtbaar te krijgen in het spectrum van onze energie. 
Want op het moment dat het zichtbaar wordt, het buiten het fysieke om, 

en ons multidimensionaal bewustzijn detecteert dat zonder dat wij het 
weten.  

Wat vaag allemaal.  
Op dat moment wordt het dus opgenomen door onze energie en verdwijnt 

het. 
 

Dus ten spijt van al het geld weggooien letterlijk aan het verdwijnen van 
implants, het gaat niet om de implants, het gaat om ons bewustzijn. En 

dan is het geld niet weggooien, dan is het op de juiste manier waar je 
ermee om moet gaan.  

 
Iemand: Wil je nog een keer zeggen hoe het verdwijnt? 

 
Ja. Wat er gebeuren mag, is dat je hebt dus je fysieke lichaam en je hebt je 

multidimensionale lichaam.  

Dat is buiten die ene procent die wij nu zijn, heb je die andere 99%.  
De holografische chips, die eigenlijk helemaal niet holografisch zijn, maar 
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gewoon fysiek van aard, omdat we ze niet zien, noem ik ze maar even 
holografisch.  

Dus die chips, die zitten in ons 99% van ons bewustzijn wat we niet zien.  
En door daar contact mee te leggen, en dat is wat ik dus in de praktijk doe, 

mensen mij vragen, wil je daarnaar kijken? 
Dat gaat uit metafysisch bewustzijn.  

Vraag ik mensen ook toestemming voor.  
Ga ik ze ontvankelijk hoe ik ben, of het mag dat ik ze kan zien.  

En op het moment dat ik ze zie, dat ik ze letterlijk zie, in het lichaam, daar 
kan ik dus in die energie kunnen, kan ik kijken. 

 
Op dat moment maak ik ze in verbinding met bijvoorbeeld jouw energie, 

waardoor jouw energielegger detecteert dat het er is. En het enige wat dan 
hoeft te gebeuren is alleen maar dat ik het loslaat. Want ik heb die 

bevoegdheid en ook niet de macht om dat te veranderen. 

 
En dat hoeft ook niet, want ik ben maar gewoon. Dus op dat moment 

verdwijnt het als het gedetecteerd wordt. Dus uit de laag wegkomt van dat 
het er niet is.  

 
Iemand: Maar heb je dan, Martijn, heb je dan altijd jou nodig daarvoor? 

Martijn: Nee, je hebt mij daar zeker niet nodig voor.  
Daar is deze lezing ook op gebaseerd.  

Om het bewustzijn ervoor te halen dat wij zelf alles zichtbaar kunnen 
krijgen.  

Al is het via emotie. Dat het er überhaupt is. En doordat het er mag zijn, 
dat je het detecteert. 

 
[47:08] 

 

Op een bepaalde manier. Daardoor kun jij in jezelf een opdracht geven. En ook 
vanuit niet alleen een mentale opdracht, maar vanuit een hartbewustzijn, kun je de 

opdracht geven en ook de autoriteit voor jezelf dat je het gewoon door me 
geaccepteerd dat het gewoon klaar is dat het weg is. Dus het is wel eenvoudiger. 

Anders ga je heel moeilijk doen. Klinkt wel eenvoudig.  
Iemand: ?!?!? 

Martijn: Dank je wel. Meneer vertelt dat hij het een en ander waarneemt en ook 
voelt door dit hierover te hebben.  

 
En laat ik dat vooral duidelijker zijn. Het is niet omdat ik het vertel maar 

dat is omdat je het in jezelf herkent. Dus door daar te combineren, door 
daar energie aan te geven, door daar bewustzijn aan te geven, 

manifesteert het zich in ons bewustzijn. Hoef je er ook niet bang voor te 
zijn, gewoon door simpelweg te accepteren dat het aan de gang is, wordt 

het zichtbaar. En dan kunnen wij als scheppende wezens daar ook een 
kentering in geven. 

 

Klinkt allemaal spooky, maar overigens is het allemaal hartstikke goed 
uitgezocht. Er zijn hele grote instituten op deze aarde die hiermee bezig 
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zijn. En daar zijn we met zoveel onderzoeken naar gegaan die passen in dit 
centrum nog niet eens. Het wordt gewoon tijd dat al die documenten op 

tafel komen om ook aan te geven dat het niet wel duidelijk is dat er reden 
is om daar onderzoek naar te doen.  

 
Gaan we eventjes verder.  

 
Ja, eigenlijk is dit een deel wat ik heb vanochtend vroeg een paar, ik ga een kijkje 

er ook naar, ik heb vanochtend vroeg even een paar dingen op een andere plek 
gezet. Dit hoorde eigenlijk een beetje meer het einde van de lezing. Ik geef het 

toch eventjes een duiding aan. De film, daarmee bedoel ik onze realiteit. Op het 
moment dat deze realiteit tot een stilstand komt, en vergelijk het maar gewoon als 

dat je iets heel traumatisch meemaakt, of je krijgt een afschuwelijk bericht te 
horen, dan gebeurt er iets in ons systeem, een soort bevriezingsmoment, een 

schrik. Net zoals je de bodem onder je recht valt, je bent totale controle kwijt. We 

worden dus op dat moment overmand door referentie gevoerd, referentiekades die 
niet datgene zorgen dat we alert worden en er direct in kunnen handelen. 

 
Maar dat we helemaal compleet in een soort moment terechtkomen wat het 

tegenoverstellen voorzorg. Letterlijk dat we dus buiten onze bevoegdheid zijn. We 
weten niet hoe we ermee om moeten gaan. En dat is ook precies waar de hele 

aarde op dit moment in verblijft. Dat is ook de quarantainestraat van de aarde. 
 

Ze hebben het zo in elkaar gezet dat wij voortdurend nieuws krijgen. Voortdurend 
in een systeem verkeren waar tekorten zijn. Waar we ons toch aan moeten 

overgeven omdat er niet anders kan. Denken we. Waar wij omdat we gewoon niet 
samenwerken want daar komt het eigenlijk gewoon op neer waar wij op een manier 

zijn gevangen genomen die dus lijkt op dat moment van die schrik en dat is in een 
schrik moment is in een een moment maar waar wij met zijn allen in bevinden is in 

een heel slow motion systeem waardoor het niet opvalt en op het moment dat je er 

bewust van wordt over het algemeen spreek ik nu dan, niet specifiek. Op het 
moment dat we ons er bewust van worden, hebben we zoveel levenservaring 

gehad, dat we nieuwe referentiekades naar boven kunnen halen. 
 

Dat we kunnen zeggen, nou ja, de afgelopen dertig jaar heb ik het zo 
gedaan, en ik merk nu dat het helemaal niet toereikend is. Het klopt 

helemaal niet, het zit anders in elkaar. En op het moment dat je daarmee 
bezig bent, staat aan het eind van het uurwerk eigenlijk alweer te tikken 

dat je lichaam er binnenkort mee gaat stoppen, want dat noemen we dan 
ouderdom. Dus het is allemaal precies zo in elkaar gezet dat wij nooit 

fysiek gezien voldoende tijd hebben om tot een bepaald proces te komen.  
 

Ik lag een keertje op een tafel bij een ziekenhuis, een aantal kinderen werden 
geopereerd. Het ergste daarvan vond ik dat ik een associatie had van mijn 

buitenlandse ontvoeringen natuurlijk. Afgezien daarvan was ik er niet echt bang 
voor. Ik was er wel alert op. Tijdens die narcose situaties klapte ik altijd uit deze 

realiteit vandaan. Ik werd onder narcose gebracht, Dus ik word geopereerd, wordt 

geholpen. 
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En op dat moment dat ik daar lig, ga ik dus in de narcose, ineens doet mijn oog 
open, met een narcose. Dat kennen heel veel mensen. Op het moment dat ik mijn 

ogen opendoe, zie ik ook dat de mensen die met mij bezig zijn, gewoon met mij 
bezig zijn. 

 
En ik kijk nog eens een keer zo, ik zie dat er achter die mensen ook allemaal 

mensen zijn, die daar helemaal niet horen. En ik zie ook dat dat geen mensen zijn, 
dat dat niet mensen zijn, die nou echt bijzonder aantrekkelijk zijn, waarvan je 

denkt van, nou, dat zouden mijn vrienden kunnen zijn. Nee, het zijn beelden, die 
naar voren komen, die buitengewoon negatief zijn. En op het moment dat ik mijn 

aandacht daarop ging vestigen, klakte ik dus ook uit die realiteit. Nou zou ik mezelf 
direct kunnen vragen, waarom vestig je nou daar nou je aandacht op? Je kunt toch 

ook gewoon naar die artsen kijken die met jou bezig zijn? En dan zeg ik van, ja dat 
kan. Maar ik ben zo nieuwsgierig. En die angst ga ik dus door, waardoor ik erachter 

ga komen, hoe dat in elkaar zit. 

 
Vele mensen staan onder invloed van 

En wat ik daar tegenkwam, was een wereld die letterlijk ook de artsen 
bestuurt. Dat is heel cynistisch. Achter al die mensen, die met hart en ziel 

hun vak uitoefenen, en niet alleen binnen de ziekenhuizen hoor, daar zitten 
wezens achter die die mensen, afhankelijk van het belangrijkheidsgehalte 

van wat er zich op dat moment plaatsvindt, dat die mensen beïnvloed 
worden. 

 
Nou, dat is gewoon weer een zin wekkende ontdekking die ongelooflijk 

bekrachtigend was. Omdat ik wederom zag van ja, het is dus 
daadwerkelijk zo, dat wat ik zie fysiek, maar een heel klein stukje is het 

grote geheel. En wat moeten die andere wezens dan? 
 

Hoe doen ze dat dan dat zij invloed hebben op die artsen, die fysieke 

artsen? Hoe kan het dat die artsen dat niet zien? En die artsen doen toch 
wel precies datgene wat nodig is. Maar wat doen ze dan nog meer buiten 

hetgeen wat ze zelf denken dat ze doen? 
 

multidimensionaal klein embryo: 
En het was 2012 dat ik, we wonen nog in een vorige woning, dat ik s 

‘nachts wakker werd of s ‘morgens vroeg was hij heel vroeg, ik denk een 
uur of half vijf, zoiets. En terwijl ik wakker word realiseer ik mij dat ik niet 

wakker ben zoals ik dus normaal in mijn bed lig. Maar ik ben wel klippend 

klaarwakker. En ik kijk om mij heen en ik zie een hele andere omgeving, 
een soort ziekenhuisachtige omgeving. Maar veel meer dan dat. Dus de 

apparatuur wat daar was, was allemaal van ectoplasmische energie. Dus 
het leefde bewoog, apparatuur bewoog. Er waren ook artsen die menselijk 

gezichtig hadden, maar compleet zonder enig oordeel, zonder emotie, 
zichtbaar en blijkbaar. ik vroeg hem van, waar ben ik hier? Die vraag hoef 

je niet te stellen. 
 

Aanschouw maar, jij mag meekijken. Dat is heel belangrijk. Oh, en dat doe 
ik ook. Ik kijk om me heen en ik zie vervolgens, zie ik daar, mijn partner 
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Ellen, zie ik daar liggen, in een soort apparaat. 
 

Een apparaat wat net niet gesloten was, dus er lag, je kunt het zo 
omschrijven, een zuurstofcabine. Waarvan de kap van het zuurstof niet 

helemaal rondom haar lichaam zat, zodat er dus nog ruimte zit tussen die 
kap en haar lichaam. 

Maar die sloot naadloos aan haar lichaam. Dus ik kon haar niet aanraken. 
Ik mocht haar ook niet aanraken, ik mocht haar alleen maar aanschouwen. 

En ik mocht op een soort scherm meekijken wat in de atmosfeer was, 
ongeveer zo groot, het voor mij geprojecteerd, niet plat, maar ook in de 

diepte. Dan kon ik meekijken wat er aan het gebeuren was, waarom zij 
met haar bezig waren. Nou, dat vond ik heel erg interessant. Maar ik 

voelde de koudheid en de kilheid van die wereld. 
 

Heel koud en kil. Er was helemaal niets te bespeuren, überhaupt, van een 

emotie. Niets. Helemaal niets. Waar ik mij direct bij realiseerde van oké, 
maar dat betekent ook niet dat het niet goed is dan kom ik weer op het 

punt neutraal want emoties zijn alleen maar referentiekaders en waarom 
zouden wezens die iets voor ons doen dat doen vanuit een emotie als zij 

gewoon exact weten waarom het mag gebeuren en dat de noodzaak daar 
is voor een bepaalde reden en bepaald doel dan is dat gewoon prima en ik 

keek dus mee in dat scherm en ik zag in dat scherm want ze kreeg 
allemaal ja dat waren soort slangen in haar lichaam, kreeg ze geduwd. 

 
Geduwd, ging vrij hardhandig, waar ik heel erg van schrok. Het waren 

zwarte, zwart en metaalachtige, rubberen slangen, die net als een 
stofzuigerslang allemaal randjes hadden, maar vrij ver van elkaar afzagen. 

 
En die slang, die leefde ook gewoon, maar niet uit eigen bewustzijn, maar 

die slangen werden aangestuurd door deze mensen. En het ging helemaal 

door haar strot heen en heen, het was door haar darmen heen, en door op 
dat scherm te kijken kon ik dus ook echt in mee dus ik keek in dat scherm 

en mijn bewustzijn ging mee in zeg maar die slang en ik kon dus letterlijk 
mee zien en voelen waar die slang doorheen ging want ik werd niet die 

slang maar ik zat in die slang dus ik ging helemaal daar doorheen en was 
een hele heftige reis en op een bepaald moment werd haar baarmoeder 

bereid en ik heb gevraagd of ik dit mag vertellen, dus bij deze 
toestemming.  

 
In die baarmoeder kwamen we terecht, ik met mijn bewustzijn en die 

baarmoeder was zo ontzettend moeilijk toegankelijk, die werd letterlijk 
dichtgegooid door een bewustzijn wat daar aanwezig was. En die slang 

waar ik ook i zat, die ging op een gegeven moment zich uitzetten. Dus alle 
organen waar die slang bij hem is gegaan, die organen in het fysieke 

lichaam, zetten het dus helemaal uit. Dus dat was waar opgepompt, 
waardoor er heel veel toegang kwam, heel veel ruimte kwam in het 

lichaam. 

 
En dat was heel heftig, want op dat moment voelde ik, omdat ik hier 
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verbinding was, voelde ik het maximale wat er gevraagd werd van haar 
lichaam. En dat was onvoorstelbaar. En echt mensen, het is onvoorstelbaar 

hoe ons fysieke lichaam, wat dat kan. 
 

[57:55] 
 

Dat realiseer je op zo'n moment, als je een stoot hebt in een blauwe vlek, 
als je een mesje hebt en je gaat door je vinger heb je een snij. Maar ons 

lichaam is zo ongelooflijk krachtig. Goed, ik kwam dus beneden in die 
baarmoeder. En in die baarmoeder was een gevecht gegaan. En ik 

aanschouwde dat. En op dat moment moest ik er dus direct uit. Omdat er 
dus iets gebeurde daar wat eigenlijk niet de bedoeling was. Ik ga daaruit 

in mijn bewustzijn, uit dat scherm. Ik doe twee stappen naar achteren. En 
er zijn een paar mensen, die zijn ongeveer van deze grootte. Zeg maar 

twee koppen groter dan ik. Dan ben ik zelf niet zo groot natuurlijk. 

Helemaal in het wit gekleed. Maatloos. Zo'n asgrijs gezicht. Heel kort haar. 
En helemaal kaal, gewoon ogen zonder emoties. 

 
En die deden gewoon zo van, nou ga maar even naar de kant. Dus ik ging 

naar de kant en mocht op een ander scherm meekijken. En wat ik daar te 
zien kreeg was onvoorstelbaar, want in die waarmoeder zat dus een 

buitenaards wezen. 
 

[58:48] 
 

Een multidimensionaal klein embryo. En ik kon precies zien, ik mocht ook 
meekijken hoe dat daar vast zat. In een soort kubusachtig, vleesachtige 

vorm. Zat dat vast in haar buik, in haar baarmoeder. En ik keek naar dat 
wezen en ik zag de agressie van dat wezen ervan.  

 

De wezen verzetten zich en worden eruit gehaald. En toen kwamen ze met 
een soort, dat gaat mij heel simpel uitdrukken, met een soort 

stofzuigersysteem, gingen ze haar lichaam in. In een soort hypnotische 
sessie gingen ze naar binnen en hebben ze dat wezen eruit gehaald. 

 
En toen werd mij gevraagd of ik met mijn gedachtenkracht de haken 

waarmee die kubus vast zat, waar ik één kant los wilde maken. En dat 
deed ik ook. En toen was het net als in een lugubere sciencefictionfilm, het 

wezen klapte alle kanten uit. 
 

Uiteindelijk werd het wezentje eruit gehaald.  
 

En zij was daar behoorlijk door rond geraakt. En dat was een behoorlijk 
heftig moment, want ik wist op dat moment, terwijl ik gewoon aan het 

slapen was, maar compleet gewoon helemaal in andere realiteit was, wist 
ik, punt dat ze het niet redt, als ik straks wakker word, is aanwezig dat ze 

het niet gered heeft, fysiek. Met andere woorden dat ze overleden is.  

 
En toen kreeg ik een hele doses instructies mee waar ik op moest gaan 
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letten. Dus ik ben letterlijk, ze hebben dat helemaal dicht gehecht, die 
plekken. En het is dus echt een interdimensionaal medisch team. En 

waarom ik het allemaal vertel heeft te maken met wat er straks na de 
pauze mag komen, dat is nog een heel klein stukje.  

 
Op het moment dat ik wakker werd, werd ik door een speciaal artsenteam 

rustig aan uit deze sessie gehaald. 
 

[1:00:32] 
 

Dus ik werd heel voorzichtig wakker. Ik voelde mijn circuit in elkaar klappen, mijn 
bewustzijn. Maar mijn lichaam voelde ik weer aanschakelen. Dus per circuit in mijn 

lichaam waren er bepaalde plekken in mijn lichaam die ik veel eerder voelde dan 
andere locaties. 

 

En zo werd ik helemaal teruggebracht met mijn bewustzijn in mijn lichaam. Want 
uiteraard zat ik gewoon al die tijd gewoon in mijn lichaam. Het was niet zo dat mijn 

lichaam uit was. Alleen mijn dimensie, mijn bewustzijn, had een andere verbinding 
gelegd. En ze komt heel langzaam bij en ze zijn tegen me aan het spreken. 

 
Zo klip en klaar duidelijk als dat ik hier nu sta te praten. Alleen gebruikten ze geen 

microfoon, want ze waren letterlijk met me in contact aan het spreken. Wat ik 
moest doen, zorgde voor dat als ze straks wakker wordt, ze ook nu, ze moet per se 

half uur op de linkerzij blijven liggen met die been in zo'n... Ze hebben het 
helemaal uitgelegd. Heb ik ook precies zo gedaan. Ik werd wakker, zweet er hevig, 

ik proefde de stoffen van die, ja, een soort narcotisch-achtig materiaal. Heel vies, 
heel vieze sap. En op het moment, na een half uur wordt ze wakker. En op het 

moment dat ze wakker wordt, zegt ze, oh, ik zeg, blijf maar rustig, niks aan de 
hand. Rustig liggen, ik vertel straks wel wat aan de hand is. Neem je tijd, precies 

zo blijf je liggen, niet anders. Nou, dat duurde ongeveer een half uur, toen kon ze 

niet meer. Ze kwam er langzaam over uit. Ze rolde uit bed. 
 

Ze ging over de vloer heen met haar knieën. Ze gilde uit voor de pijn. Ik zeg, nou, 
ik ga je nu niet precies vertellen wat ik nou maar weet. We gaan nu maar eventjes 

af op haar eigen prikkels, wat jij op dit moment nu voelt. En ze zegt, ik kom er niet, 
dat zei ze niet. 

 
Dus de mompelend kwamen eruit. Ik denk dat ik hem blindedarmontsteking hebt 

En ik wist toen van op dat moment, ja, zo gaat dat dus. Wij krijgen dus 
bepaalde fysieke prikkels, waar een heel andere scala patiënten achter 

liggen wat er werkelijk aan hand is. 
 

[1:02:24] 
 

Dat duurde een hele tijd, en het alleen maar pijnlijker en ze schreeuwden eruit.  
Op een gegeven moment zeiden we, we moeten hier maar gewoon even naar de 

dokter toe. We worden door de dokter gebeld en die hoorde haar schreeuwen. Zijn 

we gelijk naar het ziekenhuis gegaan. En toen hebben ze als eerste een scan 
gemaakt om te kijken van is er een blindendarm ontsteking want dat moet je 
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kunnen zien op zo’n scan en dan komt de echo.  
 

En we mochten meekijken, tenminste zij lag op de rug en ik mocht meekijken. 
Dus ik zit mee te kijken op dat scherm en terwijl we daarop kijken, zie je dus, 

letterlijk, en ik zit samen met die man daar, zie je dus een zwarte vlek veeg van 
bewustzijn dwars door die buik, dat door die echo heen gaat. 

 
[1:03:11] 

 
En hij schrikt zich, wat is dit?  

 
En ik denk, dat zou ik niet gezien hebben, dus ik zei, dat bedoelt hij niet. Moment, 

en hij liep gelijk de camera uit en kwam gelijk binnen vijf tellen terug met een 
andere arts. Gingen er met z'n tweeën voor zitten. En hoefde ik dan maar even de 

camera te houden. Ik zeg, nee, ik blijf hier gewoon zitten. En ik kijk ook gewoon 

mee. En toen gebeurde er nog een aantal dingen. Letterlijk, in die echo zag ik een 
zwarte energie veeg door de tuin bak. Dat is heftig, hoor. En op dat moment 

konden ze ook niet vinden of het nou een blindedarmontsteking was. 
 

[1:03:43] 
 

Ze konden het niet zien. Ze hebben die buik helemaal opgeduwd en ertussen 
geduwd om te kijken waar het zat. Goed. Uiteindelijk met spoed geopereerd. En de 

operatie heeft een aantal uren geduurd. 
 

Een blindendarmonderzoek. 
 

En het dossier van dit onderzoek is niet opvraagbaar.  
Dus ik wil eigenlijk alleen maar iets heel simpels vertellen.  

Aan de hand van een enorm langdradig verhaal.  

 
[1:04:09] 

 
Dat er een realiteit aan de hand is, gaande is, waar wij zelf middenin staan. 

 
En wat compleet buiten ons bewustzijn wordt gehouden. Dus wat willen 

wij? Willen wij nu werkelijk iets gaan herinneren hoe het in elkaar zit of 
niet? Willen wij gevangen blijven zitten in een realiteit waar we afscheid 

van kunnen nemen en zeggen ja dat was maar een droom? Ja, dat was 
gewoon een droom, niks aan de hand. Of gaan we het serieus 

onderzoeken?  
 

Nou, na de pauze, ik hoop dat we zo de pauze kunnen houden. Is het zo ver? Lukt 
dat? Kan dat? Dan ga ik naar dit stuk toe, want dat is echt deel 4. Eigenlijk is dit 

een beetje een inleiding daarna. 
 

En geniet van je koffie. Dank je wel Martijn. Ook voor de mensen die hier voor het 

eerst zijn. Hier om het hoekje zijn de wc's. Er zijn er meerdere. Beneden hebben 
we holografische wc's. Als je dan wilt plassen, moet je dat in een lichtvelden doen.  
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Pauze 

 
Ik heb hier een plaatje op staan. 

 
[1:05:16] 

 

Planetaire bewustzijn shift: 
De planetaire bewustzijnsshift. Ja, het is voor heel veel mensen een totaal andere 

lezing dan wat ze hadden gedacht. En dat stemt mij heel vreugdig. Ik kan, zoals ik 
al zei, best een lezing geven over ufo's en ook over alle andere dingen. En die 

komen ook. En dit is de basis. En ik merk aan iedereen dat iedereen het op zijn 
eigen en haar eigen manier ervaart. En dat is ook goed. En ik zeg tegen iedereen, 

blijf in je eigen kracht staan. Kijk naar je eigen persoonlijke situatie. Voel wat wel 
en niet een bijdrage is. En wat niet stroomt of wat niet goed voelt voor jezelf. Of 

niet passend of je hebt er niks aan. Nou, dat is ook gewoon goed.  
 

De planetaire bewustzijn shift is op dit moment gaande al enige tijd 
natuurlijk. Ik denk dat we kunnen spreken van de afgelopen 15 jaar dat 

het echt in een hele grote versnelling is gekomen. De mensheid is in een 
soort klim gekomen, in een soort opbouwende fase. 

 
Aan de andere kant kun je zeggen, dat helpt helemaal geen biet. Want als 

je kijkt wat er allemaal gebeurt, dan zijn de groepen mensen zoals wij wel 

heel erg bereid, willig om groei te krijgen in ons bewustzijn. En aan de 
andere kant wordt de broekriem alleen maar aangetrokken waardoor alle 

mogelijkheden die we echt nodig hebben om ook fatsoenlijk te kunnen 
gedijen, om eens een keertje ontspanning te hebben, die worden steeds 

moeilijker en lastiger. 
 

[1:06:47] 
 

De geldproblemen worden gewoon groter bij veel mensen. Psychische problemen 
door de situatie op de aarde. Dus we hebben echt te maken met van hoe kunnen 

wij ons nu gewoon goed voelen zonder dat we daar werkelijk iets voor hoeven te 
doen.  

 
Wat meestal opvallende is, wat ik vaak hoor, ik heb het gevoel dat ik moet 

doen. Ik weet niet wat, maar ik ben al zo lang bezig. 

 
[1:07:08] 

 
Ik moet nu echt ook mijn bijdrage leveren. Ik moet gewoon wat doen. 

Maar ik weet niet wat. Ik moet wat doen. Maar ik weet niet wat. En zo 
blijven we dus in een loop.  

 
Belangrijk is dat we a. besloten dat het heel goed is dat we ervoor zijn.  

Dat is heel belangrijk. 
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[1:07:27] 
 

Wij zijn observerende wezens.  
Wij zijn in een situatie waarin we niet de volledige bevoegdheid hebben 

om tot expressie te komen.  
Aan de andere kant, gewoon door er met elkaar te zijn, en het ook te 

realiseren, het besef te hebben dat dat er heel erg toe doet, geeft al heel 
veel momenten van rust.  

Dat je dus gewoon thuis mag zijn, zonder iets te doen.  
Dat je per se in actie moet komen. Dat je op de barricade moet staan, of 

iets dergelijks. Of dat je iets anders moet doen wat je helemaal niet moet.  
Want we moeten helemaal niks. 

 
[1:08:01] 

 

Het belangrijkste is dat we juist in een moment, in een systeem waarin we 
helemaal in vakjes en hokjes zijn geduwd, dat we in dat stuk juist heel erg 

gaan doen wat we kunnen doen en dat is er gewoon zijn. 
 

In overgave. Helemaal niet iets moeten. En daar kan ik nog 25 uur over doorpraten 
en dat is zo essentieel.  

 
Wij hebben allemaal projecties gekregen wat wij zouden moeten.  

Omdat wij observerende wezens zijn en het vermogen hebben wat wij zien 
om daar een emotie bij te hebben, is het heel belangrijk dat we ons bewust 

worden dat de wijze waarop wij iets waarnemen en het daaraan 
gekoppelde gevoelens, alles bepalend zijn over hoe wij met elkaar de 

realiteit in stand houden of de emotielagen in stand houden die wij 
multidimensionaal meedragen.  

Dus ik kan wel met een groepje van tien mensen een hele fijne middag 

hebben, gelijkgestemde, prachtige mooie meditatie, en dan was het een 
hele mooie middag, en vervolgens raak ik zwaar ontmoedigd, omdat er 

totaal geen zoden aan de dijk zet in het grote geheel.  
En dat zijn natuurlijk verschillende werkelijkheden.  

 
Je hebt je persoonlijke fundament en je hebt het grote fundament waar we met z'n 

allen in staan, wat ook een onderdeel is van het persoonlijke fundament, want 
zodra je er bewust van wordt, is het een deel van jou. Op het moment dat je daar 

dus instaat, dat je bijvoorbeeld in die meditatie, ondanks het feit dat je kunt 
denken en voelen van jezelf, maar het heeft eigenlijk helemaal geen zin, dat je 

voelt dat het al degelijk zin is.  
 

Want op het moment dat je die meditatie met elkaar hebt, of dat je een 
ontspanning hebt, en je hebt er een heel goed gevoel bij, en je hebt het gevoel van 

thuis, dat gevoel, dat gaat niet alleen door jou heen, dat gaat niet alleen door die 
mensen heen, maar het gevoel gaat door het multidimensionale bewustzijn 

heen van ons, buiten die 1%, en maakt daar een verbinding op een niveau 

waar onmiddellijk wordt verstoord. 
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[1:09:59] 
 

En hoe krachtiger wij daarmee bezig zijn, hoe meer verstoring er nodig is 
achter de schermen om dat tegen te werken. En die verstoringskrachten 

zijn namelijk aan het afkalven. En dat is heel belangrijk om te beseffen. 
Dus we gaan naar een punt toe waar een kentering komt. Het lijkt erop 

alsof het niet zo is, maar toch is het wel zo. Dus hoe groter die kracht 
wordt dat wij bereiken dat de energie op gang wordt gebracht met wat wij 

voelen, puur wat we van binnen beleven, en de liefde die wij voelen, voor 
het leven, voor onszelf en voor de anderen, hoe meer we dat voelen, hoe 

groter het moment wordt dat het onmogelijk wordt voor de andere kant 
om daar iets tegen te doen. Om het zo maar even uit te drukken.  

Dus het doet er heel erg toe wat we doen.  
 

Kijk, de andere kant in dit geval, daarmee bedoel ik krachten, 

dimensionale, wij zijn dimensionale wezens, wij zijn multidimensionale 
wezens.  

 
Wij hebben een bepaalde visie, denken we dat we nu een visie hebben aan de hand 

van wat we waarnemen, wat we als realiteit zien. Maar als ik nu gewoon aan een 
willekeurig persoon vraag op straat van wat is jouw visie, wat is jouw doel van het 

leven? Ja, dan krijg je meestal een antwoord dat heel erg gepast is, geënt is op het 
realiteitsbesef van die persoon. Nou ja, van nou ik zou willen dat ik gewoon een 

beetje zorgeloos in bestaan kan hebben, dat ik een keer leuk met mijn 
kleinkinderen op vakantie kan. 

 
[1:11:27] 

 
En dus antwoorden gebaseerd op de realiteit van nu. Ons werkelijke gevoel wat we 

zouden willen is veel groter dan dat. En in die grootsheid zijn er ook krachten die 

tegenover gestelde krachten, krachten die andere ideeën hebben over het 
evolutieproces van het universum, de rol binnen het universum van die galactische 

groeperingen, welke bevoegdheden ze hebben. Met andere woorden, de galactische 
oorlog die we hier op aarde hebben in de geschiedenisboeken, die bevindt zich op 

het grote niveau ook plaats. Dus zo'n beetje een antwoord, misschien niet helemaal 
concreet, maar zeg maar zo kun je dat bekijken. Dus het hangt ervan af naar de 

vermogens van de andere krachten, dat kunnen we nu dus niet inzien, maar de 
vermogens van die krachten, die bepalen ook hun visie en wat hun doel is 

daarachter. En omdat wij nu in een situatie zitten waar we dat ons niet weten te 
herinneren, worden we meegesleurd in een zogenaamde werkelijkheid die totaal 

niet dienend is voor het welzijn van de mens, van de natuur, van de dieren en 
überhaupt van deze prachtige bibliotheek die planeet aarde is. Dus wij zijn 

natuurlijk in een soort afslanking terecht gekomen.  
 

Ik denk dat een eind van de lezing daar wel een antwoord op zit. De reis naar 
Aleppo in 2013 werd ik letterlijk uit mijn realiteit getrapt, dat mag ik gewoon brut 

weg zeggen, op een onvoorstelbare manier, overkwam het mij, ik kreeg een trap in 

mijn systeem, een klap, ik denk dat als ik een trap in mijn rug zou krijgen, keihard, 
dat het zo ongeveer zou voelen.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 29 van 64                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Ik ging uit deze realiteit, en ik ging op een onvoorstelbare snelheid naar 
Aleppo toe, in Syrië. 

 
[1:13:14] 

 
En wat heb ik daar nu mee? Ik ben daar helemaal niet mee bezig. Maar ik kwam 

daar wel aan, en ik landde daar gewoon letterlijk in, in de woestijn en ik kwam in 
het oude Aleppo terecht, het oorspronkelijke Aleppo, waar ik helemaal niets van 

weet, waar ik nooit zo heb gelezen, waar ik ook helemaal van mijn idee geen 
banden meer heb, maar ik kwam daaraan in een gebied wat zeker 10.000 jaar oud 

is, waar allemaal hele oude ruïnes stonden, waar je nog kon zien waar het water 
gestroomd had, waar de dieren geleefd hadden en ik kreeg contact ook met 

mensen die daar dus leefden in hele oude huisjes, hele oude woninkjes. En ik kwam 
met ze in gesprek. En toen vertelden ze dus dat de hele situatie, waar zij in 

verkeren, een situatie is van een ingang in Syrië zelf. 

 
Dus een energetische locatie, een magnetische frequentie, op deze 

planeet, die te maken heeft met een oorspronkelijk bewustzijn.  
 

Nou, dat kon ik wel helemaal invoelen, want in feite zei die mevrouw tegen mij van 
deze plek wordt heel ernstig verstoord door middel van oorlog.  

Om te zorgen dat het geomagnetische veld van de aarde en het 
multidimensionale aarderaster gestoord wordt.  

 
Door de gedachte dat wij er met elkaar over hebben dat daar oorlog is. Dus je 

creëert dus ergens heel erg oorlog. Om vervolgens dat bij ons in te plannen, te 
planten van, het is een oorlogsgebied. Dus we zien het met elkaar, we zien de 

meest afschuwelijke dingen daar gebeuren. Daar hebben we ook emotie bij.  
En op dat moment is het dus ook zo. 

 

[1:14:42] 
 

Want al zouden al die militairen dus wegtrekken.  
 

En zouden ze het niet tegen ons zeggen. Maar ze blijven wel berichten in 
de media. Dat die oorlog daar gevoerd wordt. Dan is die oorlog ook 

daadwerkelijk energetisch aan de gang. Terwijl er geen bom meer valt. En 
dat lieten ze me zien. En dat vertelden ze me ook. 

 
En ik kreeg ook die poort te zien. Een hele groot kruis. Wat in de grond zit gekruist, 

eigenlijk niet letterlijk in het fysieke zand, maar het was een blauwe lijn, heel groot, 
en daar keek ik in, en in die lijn zag ik dus een aarde die veel groter is dan deze 

aarde. Ik keek dus naar deze aarde, maar in een andere tijd. En ik zag al een blik 
dat dat is thuis. Een aarde die zo veel groter is dan de planeet waar wij nu zijn. En 

ik realiseerde me dat met, natuurlijk, dat is toch logisch?  
 

Ik zie nu maar 1% van de wereld, immens. Dat is maar wat ik kan zien. En 

die andere 99% van niet alleen van mijn lichaam en wat ik hoor en zie, 
maar ook van de planeet en ook van het universum op zich, 
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sterrenstelsels, sterren, dat is ook maar 1% van wat ik kan zien. En dat 
maakt er heel veel bewustzijn in mij los om te beseffen van oké, we zitten 

er dus met z'n allen bovenop door tijd, dat we het daar zo over gaan 
hebben, dat deze prachtige bibliotheek, waar wij ervan zien, nog maar 1% 

is. Van wat het is.  
 

En we gaan er zomaar in. Dus we kunnen er wel op een andere manier naar gaan 
kijken. 

 
Nou, ik heb nog nooit iets daarover gehoord of gelezen in deze context. Van 

niemand niet.  
 

Wel dat de aarde een veel grotere betekenis heeft. Maar ik besefte wel 
direct hoe belangrijk het is om daar met elkaar, ook op individuele manier, 

aandacht aan te besteden. 

 
Want zoals ik net vertel dat we kunnen denken dat ergens oorlog is, zo 

kunnen we ook denken en er beelden erbij hebben en het gevoel is dat die 
aarde waar we bij staan heel groot is van betekenis en van liefde, ook 

universeel en in de kosmos veel meer betekenis heeft als wat we op dit 
moment denken. 

 
En dan komt onmiddellijk de vraag erbij, ja ok, dat dat dus een reden kan 

zijn, dat daarom buitenaardse beschavingen zo voorzichtig met ons zijn, 
omdat wij dus helemaal niet eens weten waar wij met onze voeten 

bovenop staan.  
 

Ja, dat is zo. Deze planeet is zo ongelooflijk mooi. Deze planeet schept 
letterlijk het leven. 

 

[1:17:08] 
 

Deze planeet heeft letterlijk de mens het leven gegeven.  
 

Niet deze aarde die we nu zien, maar de oorspronkelijke planeet.  
 

Letterlijk heeft deze planeet ons het leven gegeven. En wat doen wij, zonder dat we 
het eigenlijk willen en het ook niet weten, we staan er met onze voeten bovenop, 

alsof het een bol is die rondom de zon draait, wat alleen maar een astronomische 
waarde heeft.  

 

Het energetische grid rondom de aarde: 
Veel meer dan dat. Het energetische grid rondom de aarde, dat hebben we 

natuurlijk allemaal al wat over gehoord, is een dimensionale schil. En het 
is ook precies die reden, omdat het een dimensionale schil is, en daarmee 

ook frequenties lagen heeft, waarmee je dus naar een andere realiteit kunt 
komen binnen je eigen bewustzijn, want je hoeft helemaal niet naar een 

ander planeet te reizen, je bewustzijn hoeft alleen maar te reizen.  
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En precies die reden dat een planeet zoals de aarde een bewustzijnsschil 
heeft, is ook precies de reden waarom die bewustzijnsschil zo 

gebombardeerd wordt. Met allemaal vervuilende technieken.  
Niet alleen door de chemtrails, maar ook door mensen die letterlijk ingezet 

worden achter de schermen, er zijn op deze aarde groepen mensen die 
onze atmosfeer beïnvloeden door middel van gedachten.  

Dat is ook waarom die chemtrails ook goed werken.  
Niet omdat zij die luchtlagen in controle hebben, want dat komt wel heel 

wat bekijken hoor om een luchtlaag te verplaatsen, maar doordat het 
bewustzijn van die mensen die uiterst geavanceerde mensen zijn vaak 

worden het zijn het professionele remote viewers, die worden ingezet in 
bepaalde programma's om te zorgen dat die vermogens van die mensen 

ingezet worden om te bereiken wat krachten achter de schermen bereiken 
willen. 

 

[1:18:47] 
 

Dus we zullen heel uitermate voorzichtig moeten zijn met wat we denken. 
 

Iemand: Ook tv is de boosdoener en met name de film, de weldadige film die … 
Martijn: Ja, dat klopt. …….met de achterliggende redenen waarom bepaalde films 

of bepaalde informatie gebracht wordt. 
 

Dus ik heb heel bewust, samen met Sirische mensen, een grondtoon mogen zetten 
voor de lezingen series, die te maken hebben met het herstel van ons 

oorspronkelijke bewustzijn.  
 

Holografische transmissie: 
En dat het daardoor, door die holografische transmissie, die er als 
onderliggende draaggolf in zit, dat het daardoor mogelijk is om én heftige 

gevoelens te voelen, en toch een enorme sprong te maken, radicaal 
anders, dan dat je het ook niet toen had gehoord.  

 
Ook al is er misschien niet veel nieuws, maar het doet op het 

bewustzijnslevel heel veel. En die techniek die ik dus gebruik, omdat het 
ten gunste is van ons allemaal, wordt ook gebruikt ten nadele van ons.  

 
Dus er worden bewust films gemaakt waarvan je bijvoorbeeld informatie ziet en 

buiten ons fysieke gedeelte om hele andere informatie binnenkomen. En dat is niet 

alleen omdat er beeldjes tussen de videoplaatjes in gemonteerd worden, maar dat 
heeft met de holografische realiteit te maken achter, we noemen het ook wel eens 

de intentie, maar het is niet alleen maar de intentie, er zijn echt groepen actief, dat 
ik net al vertel, om te zorgen dat zaken beïnvloed worden. Zo kan het zijn dat een 

informatie bijvoorbeeld, ik neem eventjes iets wat waarschijnlijk allemaal kennen. 
In de tijd dat die twee torens naar beneden gingen. In New York. Toen kwam de 

president, die toen de huidige president was, die kwam op televisie. En die was in 
de war, want hij had het boekje op de kop. Hij had het boekje op de kop, want hij 

was kinderen aan het voorlezen op dat moment op een school. Maar op het 
moment dat hij moest optreden, op het wereldtoneel. 
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Dat hij ging vertellen dat Amerika onder aanval lag. Op dat moment, en als 

je daar klaar voor bent, kun je daar gewoon naar gaan kijken, gewoon via 
YouTube teruggaan, kun je letterlijk lezen wat de werkelijke reden is, en 

de energie is, achter die boodschap.  
 

Dus we luisteren naar die president, we zien die president boos zijn en 
vastberaden de terroristen uit te schakelen, maar als je je ogen dicht doet, 

en je luistert alleen naar de frequentie, en het liefst nog die tekst 
achterstevoren zet, dat je niet kunt verstaan wat hij zegt dan komt die 

holografische transmissie op gang van de werkelijke boodschap want wat 
er werd verteld, letterlijk in die boodschap en remote viewers hebben dat 

kunnen lezen en horen is dat het einde van de vrijheid nu is ingeluid dat is 
wat hij letterlijk heeft gezegd en dat is wat we allemaal hebben gevoeld 

dat is niet de schok geweest van dat die torens onderuitgingen mensen 

waren daar helemaal van in de war de mensen zeiden toen in dat moment 
tegen mij van ik heb het gevoel dat alles anders is. Dat het nooit meer 

hetzelfde wordt. Alles is anders. Door deze gebeurtenis is alles anders op 
deze planeet.  

 
En waar komt dat vandaan?  

Door wat die man heeft gezegd? 
 

[1:22:33] 
 

Nee, door holografische transmissies. Dus dat is waarom we heel alert 
moeten zijn om te voelen wat er gebeurt. En ook als we zo'n emotie 

voelen, afchecken. Ik noem het de vergeten en verboden buitenaardse 
neurologische invasie. 

 

Daar heb ik heel lang over nagedacht.  
Wat moeten we doen?  

 
De mensen hier op aarde zijn onder de controle van de vreemde 

onbekende kracht die hen bespeelt op een absurde wijze, waardoor ze een 
rol spelen in een bizar spel van misleiding.  

 
Zijn jullie het daarmee oneens? 

 
Zie je dat je dan geen antwoord geeft als je een achterste vloerde vraag stelt? Het 

niet vertelde niet vertelt laten.  
 

Mijn hele leven ben ik op de hoogte van het feit dat deze realiteit een facet 
is van een veel grotere realiteit. Het is dan precies de reden waarom ik ben 

gekomen. 
 

Het is precies de reden waarom ik altijd van kinds af aan heb aangesproken uit 

over deze materie. En ook exact weet dat het niet eerder kon om dit te gaan 
vertellen op een andere manier. Het was wel leuk, het net even gesprek met 
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iemand anders. En zij vraagt ook over David Icke, of ik die persoon, of ik daar ook 
iets mee te maken heb, of dat het energetisch is. 

 
[1:23:51] 

 
Het is leuk om te horen hoe we allemaal ook onze referentiekade hebben.  

 
En het is zo bijzonder, want iedereen doet zijn eigen, of haar eigen stuk erin. Ik 

heb geen referentiekade met andere mensen.  
 

Alles wat ik vertel is op basis van wat ik zelf A weet, voor dit leven, en tijdens dit 
leven, en tijdens dit fysieke leven, en in het multidimensionale bewustzijn. En 

geloof me als ik zeg dat ik het maar een glimpje vertel.  
 

Omdat het juist de bedoeling is dat we allemaal zelf tot expressie komen. 

Dat we allemaal gaan voelen dat het niet heel noodzakelijk is. 
Dat we dus ufo's zien landen om met ze in contact te komen.  

 
Simpelweg om het feit dat we het allemaal al doen.  

We doen het allemaal al. We weten het alleen niet.  
 

En dat komt door wat ik nu ga bespreken.  
 

Waarom ben ik hier?  
En wat is mijn doel?  

 
Nou daar had ik het net al over. Die vraag.  

 

Vastgezet wat zich meer dan een half miljard jaar geleden in de 
toekomst heeft afgespeeld: 
De toekomst zorgt ervoor dat ons verleden en heden zijn ontstaan, in de 

toekomst van deze aardse tijd die niet volgt op deze aardse tijd, ja leuk 
bijzonder die eerste gewoon op dit moment dat we hier staan, ik sta, jullie 

zitten, op dit moment dat wij hier staan is dit alleen zo dat wij alleen die 
1% van dat prachtige mooie schouwspel aan het te zien, kunnen 

waarnemen waar we hier nu zijn, maar we zitten midden in het moment 
vastgezet wat zich meer dan een half miljard jaar geleden in de toekomst 

heeft afgespeeld CQ, afspeelt het is precies dat ,waarom wij ook moeten 
slapen het is precies, dat de reden is waarom ons lichaam niet kan blijven 

existeren dat we gewoon na 12 uur de oogjes dicht moeten doen, omdat 
ons bron bewustzijn en dat je contact moet maken met thuis, niet omdat 

wij moe zijn, nee, dat heeft te maken met ons bewustzijn. 
 

[1:25:54] 
 

Ik kom hierop, wij hebben allemaal geleerd, en we leren het ook nog 

steeds, dat de mensheid op weg is naar een spiritueel evolutieproces. We 
gaan onszelf herinneren, we gaan onszelf leren wie we zijn, we mogen in 

contact komen met andere buitenaardse beschavingen, en pas als wij het 
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spirituele groeiproces hebben doorgelopen, dan pas mogen wij toetreden 
tot de planetaire bewustzijnsgroepen, oftewel de Galactische Federatie. En 

tot die tijd zeggen ze nee, we komen er niet in. Dat is even heel plat 
weggezegd wat ons eigenlijk wordt geleerd. Maar ik loop daar heel kort in 

de bocht, want soms kan ik niet kort op niet kort. En deze spirituele groei, 
dat we die dus mogen doorlopen om vervolgens onszelf steeds verder te 

ontwikkelen en steeds verder te komen in een stuk wat we het galactische 
bewustzijn noemen. 

 
Nou, niets is minder waar.  

Wij, de mensheid, heeft alles al bereid waar wij het steeds met elkaar over 
hebben.  

 
Wat wij wensen en alles wat wij buiten ons plaatsen en alle dimensionale 

beschavingen die ook gewoon van fysieke aard zijn op het moment dat ons 

vermogen eraan gaat, maar wel van een hele andere samenstelling zijn 
dan alleen een fysieke, materiële, moleculaire opbouw zijn allemaal 

opgebouwd uit ons bronbewustzijn.  
 

Met andere woorden, het moment waarop wij op zoek zijn, we zijn op zoek 
naar het moment dat we wakker kunnen worden, dat wij samen kunnen 

werken met onze buitenaardse beschavingen, dat wij met elkaar de aarde 
in een andere richting kunnen brengen, dat is allemaal al bereikt. We 

hebben het al bereikt.  
 

Wij zijn van oorsprong 28-dimensionale wezens, vermogen.  
 

En wij denken dat we eerst nog door de vijfde en de zesde dimensie gaan 
mogen. En dat is allemaal spirituele leer die we hebben gekregen die 

ongelooflijk belangrijk is.  

 
Want het heeft ons wel dat stukje, dat setje gegeven om überhaupt daarin 

terecht te willen komen. Want we mogen de lat van onszelf niet te hoog 
leggen want anders geloven we het namelijk niet. Als wij te horen zouden 

krijgen wie wij zijn en dat zouden we gewoon helemaal niet accepteren 
want wij zijn helemaal niet supergrote wezens. Immers, dat helemaal niet.  

 
Maar we zijn het dus wel.  

 
We hebben alles al bereikt wat we kunnen bereiken. 

 
En daar ligt natuurlijk wel een knelpunt want het evolutieproces gaat altijd 

door. Er is iets gebeurd waardoor wij in ons bewustzijn terecht zijn 
gekomen zoals dat nu is. En hier staat het ook. 

 
Introductie van de oorspronkelijke mens op de oorspronkelijke planeet 

aarde, dat is de Terra Gaia wordt die genoemd. Dit is geen religieus 

verhaal, dit is iets wat we allemaal in ons dragen. Voel voor jezelf maar 
eens hoe dat voelt. Er is een moment geweest waarin wij zulke sterke, 
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krachtige wezens zijn geworden, waarin wij als oorspronkelijke mens in de 
twaalfde tot de achtste dichtheid hebben geleefd. Dat is iets heel anders 

dan een dimensie. Een dichtheid heeft te maken met hoe een energie is 
opgebouwd.  

 
Wij werden de koninklijke genoemd. 

 
[1:29:05] 

 
Het klinkt heel erg apart, want wij hebben bijna een nare nasmaak van het woord 

koninklijk. Als je alleen maar bedenkt hoe ze naast hun schoenen leven, miljarden 
in hun zakken hebben zitten en tijdens de kersttoespraak houden hoe jij je mag 

gedragen, dan zou je bijna kunnen zeggen dat het woord koninklijk beter niet meer 
gebruikt kan worden. 

 

En toch is het belangrijk dat wij daar naartoe gaan.  
 

De plaatjes uit de religieuze boeken waarin je kunt zien dat er zo'n hele 
mooie gouden straal rondom je hoofd is dat is de werkelijke situatie die we 

ooit hebben bereikt, dat is ons superbewustzijn en het wordt hier fysiek 
uitgedrukt, maar het is eigenlijk veel groter dan dat, de mens werd ook de 

zielen genoemd, wij ,hebben onuitputtelijke krachten een oorsprong en die 
dragen wij nu nog steeds in ons om met iedereen in het universum in dit 

universum in andere universa en ook in het metaversum waarin het 
hoofdbestanddeel ligt hoe alle universa zijn opgebouwd en met elkaar in 

verbinding zijn, om daarin met iedereen in contact te zijn. En dat voelen 
we ook, want dat is ook iets wat wij ook op deze aarde invoelen dat dat 

nodig is. Om terug te keren naar een verbinding met elkaar, wat ons zwaar 
tegengewerkt wordt door het dogmatische systeem, waardoor wij bijna 

opgeven. Wij waren in een situatie beland. Aanbeland. Die al vele lange 

tijden heeft bestaan. Waarin wij met andere wezens samenwerken. Andere 
mensenrassen ook. 

 
[1:30:34] 

 
Dus datgene wat je in sciencefiction films ziet. Dat er gereisd werd van de 

ene naar het andere sterrenstelsel. Is gewoon realiteit. En dat we gewoon 
landen. En elkaar ten dienste zijn. Is gewoon realiteit. En dat hun 

bewustzijn ondersteund werd door onze liefde. 
 

Om te zorgen dat wij hun bijdrage ook nog te geven, dat is ook gewoon 
realiteit.  

 
Ik zeg, als je het heel goed vertaalt, zeg ik dat wij leidinggevende zijn in 

het scheppende vermogen als mens.  
 

Een oorspronkelijke code in ons dragen die door de vele triljarden jaren 

geëvolueerd is, in een multidimensionaal heilig geometrisch veld.  
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Wat je ook terugziet in bijvoorbeeld graancirkels. Een graancirkel is niets 
anders dan een onderdeel van de grondtoon, de vibratie, de resonantie van 

dat graancirkelveld om in ons oorspronkelijk bewustzijn een trigger naar 
boven te halen.  

 
Dus het is heel belangrijk dat we dus gaan kijken wie wij werkelijk zijn.  

 
En voordat ik hierheen ging, zijn er dingen gebeurd, beter gezegd voordat 

ik in dit stuk bewustzijn tot uiting kwam, zijn er hele belangrijke zaken 
gebeurd, wat heeft gezorgd voor de val van dat metabewustzijn. 

 
[1:31:49] 

 
En het is ook precies die reden dat buitenaardsen niet hier zomaar landen, 

omdat wij niet begrijpen dat wij hun spirituele helpers zijn. En in dit punt 

valt echt alles op uit elkaar, of het valt op zijn plek. 
 

Het is namelijk zo dat al die wezens, en al die lichtwerelden, en al die 
krachten, ie de te gunsten van de mensheid zijn, zoveel liefde voor ons 

hebben en zoveel noodzaak zien in het feit dat wij huilend op onze knieën 
op deze wereld als slaaf geslagen worden, dat wij eerst gaan herkennen en 

erkennen, en het laatste is nog belangrijker, dat wij een buitengewone 
belangrijke rol hebben. En dat die rol van zo'n grote omvang is, dat we 

daardoor ook gaan beseffen dat als we worden aangevallen of we worden 
beïnvloed door negatieve krachten, dat we dan weten, oké, nu weet ik hoe 

belangrijk het is, het vermogen wat ik in mij draag. 
 

Ook kan ik in de bij komen. En daardoor weet ik ook dat dit moment niet 
afgebroken moet worden door de angst. En dat dit moment doorleefd mag 

worden. Simpelweg om het feit dat die andere kracht die er is en mij wil 

tegenhouden, bestaat bij de gratie van mijn liefde. 
 

[1:33:07] 
 

En op het moment dat je dat ontkent in jezelf, ontken je dus ook die kracht 
buiten jezelf.  

En wat je ontkent, dat keert zich tegen je.  
Dat is namelijk de echte karmische wet, dat als je iets ontkent in jezelf, 

zich altijd wil laten zien.  
Dus ook als er iets zich manifesteert buiten jezelf, komt het uit jezelf en 

als je het dan wilt ontkennen, krijg je hem heel hard als een klets voor de 
kop.  

En dit is precies de boodschap wat de buitenaardsen ons ook vragen om te 
gaan realiseren. 

 
En dat zijn dus niet alleen buitenaardsen buiten deze planeet, om te gaan 

realiseren dat hiermee ons bewustzijn ook radicaal handig in elkaar zit. Er 

is een tijd geweest, waarin wij in volledige harmonie leven. En die 
harmonie, die is bijna utopisch. Dat is ook het gevoel dat wij in ons dragen, 
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wat wij graag willen. Terug naar die rust en die verbinding. Het genot van 
het leven had gewoon mogen zijn. En ik heb hier een plaatje neergezet, 

juist omdat hij vervuld is van kleur. 
 

Methmeh’s – Oorspronkelijke Mens: 
Deze beschaving werd de methmeh’s genoemd. Een woord, een klank, die in het 

aardse stuk wat we hier kunnen uitspreken het meest in de buurt komt daarbij. 
Terwijl, als wij straks in een 4 of 5 procent vermogen terechtkomen, deze woorden 

gaan veranderen een frequentie van de muziek van Bach. 

 
Er zit heel veel klank en kleur in alles wat wij vertalen in woorden en beelden. In 

die tijd, juist door onze dienstbaarheid, die van onmetelijk belang is, werden wij 
aangevallen van binnenuit, in ons systeem. 

 
[1:35:01] 

 
Er is iets in ons terechtgekomen, wat we al heel lang bij ons droegen, wat op een 

gegeven moment gewacht heeft om toe te slaan. En dat is het moment, want 
waarom is dit dan allemaal gebeurd? Dat is het moment waarop het universum 

weer geometrisch zich verder uitbreidt. 
 

Er zijn vast wel mensen die wat heilige geometrie hebben geleerd of iets hebben 
gezien. Er zijn vast wel mensen die tekeningen hebben gezien. Dat is een platte 

tekening van heilige geometrie. Maar heilige geometrie is natuurlijk niet plat, dat is 

multidimensionaal. 
 

En dat zijn de bouwstijlen van het universum. En iedere keer als het bewustzijn 
wordt ge-upgrade, of er komen nieuwe vermogens door evolutieprocessen, dan 

past het universum zich daarop aan, omdat dat namelijk gekoppeld is aan het 
bewustzijn van het opperbewustzijn. 

 
En aangezien de mens, de Methmeh’s, beschaving, die bestond uit 

duizenden miljarden mensen, niet alleen op de aarde waar we nu staan, 
maar door het hele sterrenstelsel, ook elders in een universum.  

 
Daardoor kwam er een nieuwe eigen geometrische vorm en op dat moment de 

meest bewuste mens, hoe gek dat ook klinkt, in vermogen heeft als eerste het 
recht om intrek te nemen binnen die nieuwe vormgeometrie. Niet om te heersen, 

dat stond wel eens hiervoor, maar om daar te scheppen. Om mee te kopiëren wat 

we hebben geleerd en wat we in een ander universum zien.  
 

En het moment dat zich dat voltrok, dat die universele uitbreiding, die 
kosmische uitbreiding plaatsvond, dat het in beweging kwam, werden wij 

letterlijk van binnenuit aangevallen.  
 

Juist vanuit die dienstbaarheid hebben wij, want we detecteerden dat al heel lang 
dat dat zou gebeuren, dat is ook het diepe gevoel van verraad, wat wij mensen 

collectief in ons dragen, dat we altijd verraden worden, die trauma's.  
 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 38 van 64                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Dat gevoel dat wij niet anders konden, we konden het ook niet uitschakelen, omdat 
wij dienstbare wezens zijn, hebben wij ook dat in de dienstbaarheid van het 

universum en van het galactische bewustzijn hebben wij dat gewoon laten 
gebeuren. 

 
En de uitkomst daarvan is enorm. Desastreus dat op dit moment, en het is maar 

een moment. Dus het is allemaal te herstellen. En dat is een stuk herstel 
waar ik in andere lezingen over heb gesproken, maar dat al 53 keer 

hiervoor in de huidige vorm al heeft plaatsgevonden. 
 

Waarin beschavingen niet na 2 of 3 duizend jaar ten onder gingen. Sommige die 
waren er dus gewoon voor vele duizenden jaren lang.  

 
Zien jullie in dit plaatje het moment van rust, dat je niets hoeft en moet, dat er 

geen geldsystemen zijn, geen onderscheid is tussen mensen, tussen rassen, tussen 

lengtes, lichtes. Het is een stukje energie, een stuk realiteit waarin er gewoon 
ruimte is voor ons allemaal.  

 
De collectieve ontkoppeling geeft daar eigenlijk ook antwoord op. 

 
[1:38:11] 

  
Van binnenuit aangevallen worden is, beter gezegd, van binnenuit is een 

programma in werking gezet waardoor ons bewustzijn uitgeschakeld werd. 
Dus wij zijn eigenlijk niet vernietigd, maar ons multidimensionale systeem 

kun je vergelijken als een computercircuit dat verbonden zit via een heel 
groot bewustzijnsraster, dat is het scheppende vermogen, waarin alle 

mensen met elkaar in verbinding staan.  
 

Dus niet alleen van deze aarde, maar ook met alle andere menselijke 

rassen en alle niet-menselijke rassen in het universum.  
 

En binnen dat raster van bewustzijn heeft de mens een buitengewone 
invulling, een buitengewone rol. En dat kun je zien als een goddelijke rol.  

 
Ja, wat is dan het woord goddelijk in dit geval?  

Het betekent dat we met elkaar een circuit hebben opgebouwd, waarin wij 
ter alle tijden kunnen ingrijpen op een manier die noodzakelijk is om het 

welzijn van de ander te ondersteunen.  
 

En in die bewustzijnslagen die wij toen hadden, en dat is bijna niet te 
beschrijven, want die emoties kennen wij dus bijna niet meer, binnen in 

die multidimensionale bewustzijns laag, droegen wij ook alle facetten in 
ons van de wezens en de beschavingen die op een hele andere manier 

geëvolueerd zijn, omdat wij hen het leven hebben gegeven.  
 

Dus je krijgt een soort onderverdeling als je een diagram zet, niet van 

boven naar beneden maar de mens van oorsprong. Die broncode van de 
schepping is uit doorgegeven aan allerlei andere bewustzijnslagen.  
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En elke beschaving en elke dimensie heeft op eigen wijze en op eigen 

snelheid ook ontwikkeling gegeven en ook betekenis gegeven aan het 
leven, aan het bewustzijn. Want bewustzijn is niet gekoppeld aan een 

lichaam. Wij ervaren dat als een lichaam. 
 

En vanuit die rol kun je dus kijken dat er ook leven gecreëerd zijn, 
bewustzijnswereld gecreëerd zijn, die een andere visie hadden en er is een moment 

gekomen in het universum waarop die visies van die wezens lineair recht daar 
andersom zijn dan datgene waar wij voor staan. Met andere woorden, we 

hebben het zelf gecreëerd. We hebben dus zelf ergens een bepaalde contradictie 
gecreëerd in een lijn van hoe we ons evolueerden om uit te testen of dat werkelijk 

de maximale manier is waarop je bewustzijn kunt expressie geven.  
 

En die realiteiten die daaruit voortgekomen zijn buitengewoon intellectuele 

realiteiten die daaruit voortgekomen zijn buitengewoon intellectuele realiteit ook 
wezens met een zielsbewustzijn ook wezens, ook al zijn ze tegen onze evolutie 

zoals wij nu in elkaar zitten worden gedomineerd maar deze krachten hebben dus 
gewoon een andere keuze gemaakt en hebben dat goed bestudeerd hoe zij hun 

scheppende vermogens onderuit kunnen halen om vervolgens de positie in te 
nemen bij de uitbreiding van het kosmische bewustzijnsraster.  

 
Nou, dat kan. En waarom kan dat?  

 
Omdat ze gebouwd zijn vanuit onze bouwsteden. Dus zij kennen onze 

bouwsteden. Ze kennen ook onze goedaardigheid.  
 

Nou, hier ga ik nog een aparte lezing op zich over geven. Het is natuurlijk zoveel 
vragen op, dat begrijp ik ook, want dat is een informatie die aan de ene kant of 

heel erg goed klopt, of aan de andere kant totaal niet klopt. En die gevoelens van 

wel of niet kloppen, is allemaal gebaseerd op gedachten die we hebben, die naar 
boven komen, gebaseerd op referentiekades die we eerder tot ons hebben 

genomen.  
 

En het is zo radicaal aan het verhaal, dat het eigenlijk bijna onmogelijk is, 
en het zou betekenen dat wij dan de opperste toplaag zijn van het 

bewustzijns grid.  
 

Bijna, bijna.  
 

En dat maakt het precies de reden waarom het zo belangrijk is, dat wij zelf 
een stuk besef krijgen over de positie die wij zijn. Want op het moment dat 

we dat zijn, dat we dat stukje besef hebben, dan pas, dan pas, komen onze 
galactische vrienden letterlijk op individueel gebied echt met ons in 

contact, omdat zij weten, dat kunnen ze ook lezen uit ons energieveld, dat 
wij besef hebben wie wij zijn. En zodra dat besef er is, zijn we 

ogenschijnlijk een veel minder grote emotionele bedreiging, omdat wij 

onze rol durven op te eisen. 
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[1:42:33] 
 

Op een manier die ons gewoon toebedeeld is, ooit. 
 

Kunnen jullie het nog volgen?  
 

Ik ben me heel erg bewust van dat ik dit verhaal op 80 verschillende manieren zou 
kunnen vertellen, waarvan de inhoud natuurlijk gelijk is. En het is me net van hoe 

die energie zich ook naar voren brengt. Dat is in elke lezing ook weer een beetje 
anders. De inhoud hetzelfde, maar het past zich aan op ons bewustzijn met elkaar.  

 
Betekent dat nu dan dat Jezus Christus niet bestaat? Nee, natuurlijk niet.  

 
Dat betekent het niet. 

 

Maar wat het wel betekent, is dat wij op het moment dat ons bewustzijn in 
elkaar stortte, beter gezegd dat ons circuit uitgeschakeld raakte, dat dat 

niet een moment is geweest dat van het ene op het andere moment 
voltooien, maar het was wel een moment dat van het ene op het andere 

moment in werking werd gezet. 
 

En dat moment in onszelf, dat dat uitgeschakeld werd, dat dat proces op 
gang kwam, is zo'n ongelooflijk heftig moment geweest, dat is door het 

hele universum gevoeld. Door alle wezens. 
 

Dat heeft namelijk het scheppende vermogen te maken.  
 

En het moment dat ons vermogen werd uitgeschakeld en gerealiseerd, wat vele 
tienduizenden aardse jaren heeft geduurd, lineair tijd uitgedrukt, was een val van 

bewustzijn geweest wat zich langzaam heeft voltrokken om het buiten ons zichtveld 

te laten ontstaan. Daardoor waren wij ons niet bewust van het feit dat wij in een 
glijbaan naar beneden zaten.  

 
Tot het moment dat bekrachtigd werd door de tweede wereldoorlog, het 

einde van het bewustzijn, de laagste drempel daarvan bereikt werd. En dat 
is ook het moment van de kentering. En de tweede wereldoorlog zou je ook 

kunnen zien als een soort ultieme moment in de mensengeschiedenis, 
waarin wij zo geshockeerd zijn geraakt dat we niet anders konden als dan 

weer gaan opbouwen. 
 

En dat is een automatisch mechanisme. Nu zijn we met elkaar aan het 
opbouwen, ons bewustzijn aan het trainen, trachten te achterhalen wat 

voor gevoelens in ons dragen, of het nou werkelijk zo is dat ik alles nog 
moet leren.  

 
Lieve mensen, wij moeten helemaal niks meer leren.  

 

Wat wij wel mogen is de bereidwilligheid in onszelf naar voren halen om te 
zorgen dat alles wat we tot nu toe geleerd hebben, dat we het A gaan 
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toepassen, dat is heel belangrijk,  
en B ook, dat wij gewoon onze positie binnen het verhaal gewoon durven 

te accepteren. Want dat is het grootste goed wat ons wordt gevraagd. 
 

En het is ook de enige manier om de krachten die op deze aarde, achter de 
schermen, in deze dimensie, de boel besturen, om die krachten een invloed 

te geven of een energie te geven, waarin zij voelen, collectief dat wij tot de 
ontwaking komen. 

 
En dat zit er niet alleen in het fysieke stuk hier, maar het zit er in het 

multidimensionale stuk in het uiterste.  
 

Wat is er gebeurd?  
Onze knie is uitgeschakeld geraakt en op het moment dat dat gebeurde, gebeurde 

er iets heel bijzonders. 

 
Een gevoel van drossigheid. Wat voor vorm kun je daar aangeven? Is dat 

iets wat we gewoon maar in een keer tot stilstand werden gebracht, dat 
we als zombies op een stoel zaten in die tijd ja ook in die tijd zijn wij 

gewoon mensen van menselijke origine we hebben gewoon een menselijk 
lichaam we zijn wel veel groter dus de 4, 4,5 meter uitgebreid tot nu we 

zijn veel grotere wezens, we zijn ook hele mooie wezens we hebben ook 
geen rimpels dus al die rimpelcrème hebben we daar niet we worden niet 

ouder we zijn onsterfelijk we hebben een onsterfelijk bewustzijn en het 
bewustzijn huist zich in een lichaam dat gebaseerd is op eeuwigheid. Waar 

er geen verval is, omdat het niets met leven en dood te maken heeft. 
 

Het heeft te maken met de totale superior verbinding tussen bewustzijn en 
materie. Materie die niet alleen bestaat uit vaste materie, maar ook uit 

energetische materie. En het moment dat dat gebeurde, werd ons lichaam 

uitgeschakeld in circuits. 
 

Dus je kunt je voorstellen dat we die 100% ging er 1-2% af. Er bleven nog 
98% over. En zo ging dat naar beneden. 97, 96, 95.  

 
En het gebeurde door het hele universum, tegelijkertijd met de menselijke 

soort. 
 

En tot het op 50% kwam, werden alle mensen die niet een oorspronkelijke 
broncode hebben zoals wij dat zijn, maar opgebouwd zijn uit onze code, 

die werden er gespaard. 
 

En dat zijn de mensen van andere planeten zoals we daar ook over 
spreken. Ook over de Arturius, Arturius maar nog veel meer dan dat. De 

Sirius, de Pleiades, de Pleiaren, nog vele tienduizenden andere rassen.  
Die zijn gespaard gebleven.  

Waarom?  

Omdat zij er niet op doen, omdat zij niet in die laag zitten van het 
oorspronkelijke bewustzijn.  
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Ze zijn eruit opgebouwd, maar ze zijn het niet.  
 

En op deze aarde, juist op deze aarde, is het veel belangrijkste, want daar 
wonen de oorspronkelijke mensen. 

 
Er wordt ook met enorm grote ogen en vol verwachting al heel lang 

gekeken naar deze aarde, hoe we dat gaan doorbreken, hoe we dat gaan 
oplossen. Want als wij dat niet kunnen, dan blijven we gewoon zo zoals we 

nu zijn. Het wordt ook allemaal niet erger wat dat nu is, want het hoeft 
niet erger te worden. 

 
Het is alleen maar een spelletje om onze zielenkracht gewoon daar te 

houden waar we nu zijn. Dus op het moment dat wij iets spiritueel 
ontdekken, dat we in een upgrade komen, dan komt er daarna weer een 

hele grote tegenbeweging om het zielsvermogens op deze aarde om die 

dus weer negatief te beïnvloeden waardoor wij wel bewust zijn, maar de 
rest van de wereld die er nog niet echt mee bezig is krijgt een enorme 

dreun terug waardoor de gemiddelde energie op deze aarde wordt 
teruggebracht, waardoor we niet tot uitkomen van onze groei van ons 

spiritueel bewustzijn.  
 

Dus een herhalende situatie, voortdurend.  
 

En het was vanaf mijn kindertijd al, en het was in, kijk, ik was een jaar of 18 dat 
het echt begon, waarin ik spontaan uit deze realiteit weg trok.  

Dus ik zat op de bank, boom, klets, terwijl ik op de bank zat, gebeurde er 
iets in mijn hoofd, dat voel je nog letterlijk, en dat kennen we allemaal, 

maar dat deed ik niet bewust, althans wat ik ervan weet. 
 

RY: Heeft iemand ook deze ervaring, Ik heb al vaker gemerkt, dat Martijn 

denkt dat wij bepaalde zaken net zoals hij ervaart, wat volgens mij niet zo 
is?!? 

 
 

Superbewustzijn: 
Ik voelde in mijn hoofd iets draaien, iets verschuiven. Ik deed mijn ogen 

ook even dicht, omdat ik er onwel van wordt. En op het moment dat ik mijn 
ogen weer opendoe, zie ik een hele andere omgeving. Een omgeving die 

thuis is. Een omgeving die gedomineerd wordt. Een omgeving waarin de 

mensheid eigenlijk in een soort freezing moment is gebracht. 
 

Een moment waarin het bevroren is. Waarin wij uitgeschakeld zijn.  
 

En ons bewustzijn letterlijk geïnfaseerd zijn door multidimensionale 
technologie.  

 
En af en toe heb ik die momenten nog steeds, dat ik daar eventjes in 

wakker wordt. En dan krijg ik ook bepaalde stof in mijn lichaam gespoten, 
die ervoor zorgt dat ik dus weer terugkeer in een narcotische situatie. Dat 
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is ook de reden waarom ik net zo vertelde over een narcotische situatie 
van mijn partner in het ziekenhuis. Dus deze hele realiteit waarin wij nu 

zitten, nu komt het, is wel echt, hij is echt, en het wordt onttrokken uit ons 
oorspronkelijke bewustzijn.  

 
Dus wij zitten hier wel allemaal, ons deeltje van ons bewustzijn is 

verbonden met het stuk fysieke lichaam, dus het is gewoon werkelijk, en 
het is opgebouwd uit die 99% in ons superbewustzijn. 

 
Dus die krachten hebben van binnenuit de regie overgenomen van ons 

scheppingsvermogen, en hebben nu met ons vermogen deze realiteit 
gecreerd.  

 
Dus deze realiteit waarin wij denken dat we een vrije keus hebben, 

waarover ook geschreven wordt en gesproken wordt, dit is de planeet van 

een vrije keus, dat is niet zo.  
 

Dat is helemaal geen vrije keus.  
 

Wij zijn ook niet vrijwillig hier gekomen, wat we altijd hebben geleerd.  
 

En het is ook niet zo dat alle trauma's waar we vandaag mee te maken 
hebben, dat dat te maken heeft met ons vorige levens.  

 
Dat zijn allemaal holografische implants die er dus wel daadwerkelijk zijn, 

want je kunt eraan therapeuten, maar het bevindt zich in een 
multidimensionaal circuit dat ingebracht is door de krachten achter de 

schermen, om het zo uit te drukken, die uit ons oorspronkelijke bewustzijn 
opgebouwd.  

 

Vatten jullie me nog?  
Ook nee zeggen, als het gewoon abracadabra wordt. Het Simsalabim.  

Dus wat er dus gebeurt, lieve mensen is het volgende.  
 

Deze realiteit waarin wij nu zijn, doet er ongelooflijk veel toe. 
 

Want in deze realiteit trachten wij de regie weer in handen te krijgen. Wij 
trachten met elkaar deze wereld in handen koers te brengen. Waarin wij 

het welzijn van de mensen en de planeten aan de kaak durven te stellen. 
Wat er mist in deze wereld is een stuk besef wie wij zijn. 

 
Wat er mist daardoor is een stuk emotie buiten die ene procent om, die wij 

in ons horen te dragen als oorspronkelijke mens. Die emotie wordt buiten 
beeld gehouden. En omdat wij emotionele wezens zijn, en daarmee ook het 

grootste gevaar waren voor andere krachten, die daardoor altijd gezien 
werden door ons, want wij doorzien alles, hebben wij door middel van dat 

wij die krachten in ons dragen, eigenlijk het noodlot op ons afgeroepen, 

waarmee wij in een cyclus terecht zijn gekomen waarin we nu zijn terecht 
zijn gekomen om ons te beseffen dat er aan de kant van de dienstbaarheid 
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ook nog eens een keer een andere kant kleeft.  
 

Dus nu is het aan onze taak hoe wij in deze werkelijkheid hieruit kunnen 
komen en op het moment dat we eruit komen en dat gaan we dus gewoon 

wel doen, dat we ook op dat moment dat we eruit komen de krachten die 
ons van binnenuit in deze situatie hebben gebracht, kunnen omarmen. 

 
[1:52:35] 

 
En niet dat wij daar een hetze tegen gaan voeren. En niet dat wij tegen die 

krachten gaan zeggen, ja we gaan je uitschakelen. We zullen jullie 
allemaal uitschakelen. Maar dat wij dus juist weer als die dienstbaren, 

vanuit die liefde die wij zijn, deze krachten durven te vergeven. 
 

En ook durven te zeggen van oké, dit was dus vanuit het opperbewustzijn 

nodig. om dus inderdaad die volgende stap te maken in het geometrische 
bewustzijns uitbreidingsveld.  

 
Want deze kennis die wij nu opdoen met elkaar, is van essentieel belang 

voor de 29e dimensie van het universum.  
 

Dus we doen ongelooflijk dapper werk. En dat lees je ook in heel veel 
channeling terug. Wij zijn de dapperen. We doen zoveel dapper werk. Maar 

de context daarachter, die is zo groot, en die is ook nu niet te beschrijven. 
 

Ik tracht jullie daar in ieder geval een stukje mee naartoe te nemen. Ons brein, van 
ons lichaam, bevestigt het scenario van het superbewustzijn. Zo is het nu zo 

supergoed te zien. Dit is een plaatje van hoe onze hersenen er van binnen uitzien. 
 

Oftewel, hoe een hersencel eruitziet. En hoe de neuronen, hoe de signalen 

in onze hersenen, zich verplaatsen via bedrading. Laat ik het zo maar even 
zeggen. Hier zie je een plaatje van het universum.  

Het universum is nagenoeg gelijk aan ons brein.  
Bedenk wel, dit is een plaatje van die 1% fysiek.  

En dit is ook een plaatje van die 1% fysiek universum.  
 

En zodra wij meer gaan waarnemen, zullen wij gaan waarnemen dat ons 
universum waarin wij ons bevinden, dat dat een onderdeel is van het 

multidimensionale bewustzijn. En dat alle buitenaardse om ons heen, die 
zich in deze zogenaamde realiteit bevinden, er helemaal niet zijn.  

 
Wat?  

Die zijn er niet.  
Ga ik nu zeggen dat deze hele lezingen serie om niets gaat?  

Nou, dat was het dan.  
 

Nee, ze komen ergens anders vandaan. 

 
[1:54:46] 
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Ze komen niet uit deze realiteit waarin wij zitten.  

 
En dat is ook de boodschap, een van de zwaardere boodschappen is dat de 

wezens en de beschavingen die hier op aarde zijn en zich letterlijk laten 
zien, een grote getale mensen, ofwel in scène gezet zijn door krachten van 

deze aarde die gewoon technologie in handen hebben, die gewoon exotisch 
is, waarmee ze de mensen en de maatschappij misleiden, of het zijn 

krachten die tegenovergesteld zijn voor de mensen. En de goede krachten 
laten zich niet zien in onze matrix van onze realiteit wat wij nu 

waarnemen.  
 

Dus alle Sirische beschavingen, alle Pleiadesch beschavingen, de Karkals, 
ga het hele lijstje maar af, alles wat dienend is voor de mensheid, bevindt 

zich niet in het universum wat wij kunnen zien.  

 
Die bevindt zich buiten die 1% en zij benaderen ons via die 99%.  

 
En het is aan ons om die sprong te maken in dat bewustzijn, al is het maar 

van 1 naar 1,5, ik ben lekker mannelijk bezig met getallen, ik weet het. Ik 
heb eraan al gedacht en ingevoerd, maar het kan niet op een andere 

manier.  
 

Maar daar ligt de sleutel om in contact te komen met hen. En te realiseren 
dat er aan hun alles aangelegen is om contact met ons te krijgen. 

 
De mensen van Venus, de mensen van Mercurius, zou je toch zeggen, dat kan 

helemaal niet, want Mercurius is een zandplaneet. En Venus is een planeet met een 
groot wolkendeel, daar zit 400 graden boven nul.  

 

De mensen die op die planeten wonen, die komen niet van die planeten. 
Die komen uit het superbewustzijn waar wij met elkaar allemaal leven.  

 
En daar is een hele andere situatie gaande. En vanuit dat superbewustzijn 

benaderen ze ons specifiek via de hartfrequentie en gaan bij ons op zoek op 
individuele basis, en soms zijn het ook in een groepje, hoog van 5, 6 of 30 mensen, 

mensen die echt wat allemaal goed bestudeert, die eraan toe zijn, worden die 
mensen bezocht en ge contact.  

 
En op die manier is de enige manier waarop wij bezocht worden. 

 
[1:56:52] 

 
Dus denk eraan en voel erin op het moment dat je een keer contact krijgt.  

Wat heel goed en prettig is, dat deze wezens de moeite hebben genomen 
om via het metafysische bronbewustzijn jou op te zoeken met alle 

mogelijke gevaren van dien, om jou te laten herinneren dat ze er zijn, en 

alle andere verschijnselen op deze planeet die zich fysiek manifesteren 
openlijk dat zijn niet dienende krachten en in die zin zou je kunnen zeggen 
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dat er in bepaalde religies ook wel correct geschreven wordt over dat je je 
verre moet houden van ufo's en buitenaardse zaken en het is aan ons 

allemaal zelf om dat in te voelen ik kan alleen maar deze informatie geven 
en laat het maar gewoon lekker zakken.  

 
Laat het maar lekker gewoon zijn plek vinden. Er zullen ongetwijfeld nog heel veel 

vragen overkomen. Ik ben altijd bereid die vragen te beantwoorden. Als het op de 
terugkomdag niet lukt, dan doen we het op een andere manier. Ik besef heel goed 

dat dat heel veel vragen oproept. En natuurlijk is het zo dat binnen deze context 
alles wat je hebt meegemaakt ook een ander betekenis zou kunnen krijgen.  

Dus je kunt zomaar bedenken, van jemig, dan heb ik al heel veel 
therapeutische sessies gehad over mijn vorige leven. 

 
Het leven waarin ik slaaf was en de piramides moest bouwen en dat 

trauma draag ik nog steeds in mij. Wees er zeker van. En dat is echt een 

opmerking helemaal uit mijn hart. Wees er zeker van. 
 

Dat alle emoties die wij voelen, alle emoties die beperkend zijn, die ons 
verdurend in verwarring brengen, allemaal voortkomen uit de teloorgang 

van ons superbewustzijn. Dat is zo'n groot, ongekend groot trauma 
geweest, dat dragen wij allemaal in ons. 

 
Dat is immens.  

En de bereidwilligheid om hiernaartoe te gaan, is er tot op heden nog 
steeds niet geweest.  

En nogmaals, ik kan een hele mooie lezing over andere onderwerpen 
geven, wat ik ook ga doen.  

En dit stuk is essentieel.  
Essentieel. 

 

Want het hoeft helemaal niet over de reptiliaans te gaan.  
En het hoeft helemaal niet over de dominerende kracht op deze planeten.  

Het gaat om ons bewustzijn.  
Om onze kennis.  

 
En op het moment dat wij in staat zijn om nieuwe data in te laden in het 

holografische veld van deze 1% zichtbare wereld, dan zijn wij in staat, 
vanuit onze scheppende vermogens, om zoveel harmonie en liefde terug te 

brengen in het veld van de aarde, dat wij daarmee zelf geactiveerd 
worden.  

 
Of andersom gezegd, door zelf te activeren vanuit onze liefde, activeren 

wij de aarde ook weer.  
 

Ik kom zo bij je, momentje.  
 

Wij besturen de fotonengordel waar de aarde nu in bevindt!!!: 
Ik vond het leuk dat ik een radio-uitstelling in Guido iets vroeg over de 
fotonengordel, of de energiegolf door ons zonnestelsel, of eigenlijk ons 
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melkwegstelsel.  
 

Op dit moment hebben we allemaal wel gehoord van een energiegolf die 
gaande is, waar we ons in bevinden.  

 
Bewustzijn is verhogende energie.  

 
De mensheid wordt geraakt, het planeet wordt in een andere geometrische 

of in een andere magnetische veldenergie gebracht, wat invloed heeft op 
ons bewustzijn.  

 
Ja, hoe zie je dat?  

Ja, dat klopt, het is allemaal gaande.  
 

Maar hoe ik het zie, en hoe ik het zie, en hoe het ook, ik ben heel 

voorzichtig, is, is dat het niet zo is dat die golf van buiten afkomt, maar die 
golf die hebben wij naar onszelf toegebracht.  

 
Wij hebben vanuit ons non-lokale bewustzijn, vanuit ons grote bewustzijn, 

hebben wij ondanks dat het uitgeschakeld is, hebben wij nog steeds de 
kracht om impulsen te geven.  

 
Impulsen via het universum, wat voortkomt uit ons multidimensionale 

brein, omdat dat alle twee één is.  
 

Dus wat doen wij?  
 

Wij sturen een neurologische prikkel door het grote kosmische bewustzijn 
en die wordt uitgewerkt in die 1% en dat krijgen we hier over ons heen.  

 

Dus wij besturen letterlijk onze eigen evolutie en we plaatsen het buiten 
onszelf terwijl we het zelf zijn.  

 
Zo groot is de logiek?!?.  

 
Zo groot is die.  

 
Zo behouden we van onszelf dat wij graag weer terug willen komen in het 

bewustzijn.  
 

En het is ook tijd, omdat we een hele andere beschaving, ook schreeuwen 
letterlijk, dat we wakker mogen worden.  

 
Want er is heel veel werk aan de winkel. We hebben natuurlijk ook heel 

veel laten liggen. Het bijzondere van alles is dat op het moment dat wij 
daarin terugkomen, het zal zijn dat dit moment, deze aardse historie, met 

alles wat we denkend hebben gehad in al die levens hiervoor, een 

droomdag. Zo bijzonder.  
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Wees niet bang voor de dood, wees niet bang voor wat dan ook.  
 

Alles heeft een reden, het is een afsplitsing, het is letterlijk het aftreksel 
van ons grotere bewustzijn. 

 
[2:01:37] 

 
Dus de elementen waar ik mee bezig ben en waar jullie mee bezig zijn. Als zij nog 

zo klein, die goed aardig, welzijn brengen, dienstverlenend zijn voor jezelf en 
anderen. Dat is in essentie waar jij mee bezig bent op het moment dat die 

bewustzijn in je werking stelt. 
 

En we zijn ons, ons leven onder de loep te nemen. Laten wij ons regeren 
door emoties van, nou laat ik zeggen, dat het niet leuk is op aarde. Of gaan 

we op zoek naar die hele kleine cadeautjes. 

 
Kijk nu eens in je leven wat jou een goed gevoel geeft. Ja weet ik niet meer, ik ben 

zo verdrietig, ik kan het niet meer zien, ik ben helemaal dicht, ik ben kapot. Kom 
dan gewoon eens bij me langs, dan ga ik je helpen of ondersteunen om te voelen 

waar die punten van licht en kracht ligt. 
 

En hoe die bij mij, dat kan ook bij andere mensen. Er zijn zoveel mensen 
die elkaar kunnen ondersteunen.  

Want er is zoveel in het gevoel.  
In ons leven.  

Wat kleine cadeautjes lijken. Maar onvoorstelbare gifts zijn.  
En die momenten.  

Als je die onderzoekt. 
 

[2:02:39] 

 
Wat dat voor elementen zijn. Dan verzamel je die. En dan zeg je. Oké. Dan 

moet mijn oorspronkelijke wereld er zo ongeveer uitzien. En door die 
emoties te verzamelen. Ook met je intellect. Kom je heel dicht bij de 

thuissituatie.  
 

Planeet Mars: 
Ik ben een keer op de planeet Mars geweest, een aantal keren. 

 

En op het moment dat ik het uitspreek, realiseer ik me altijd wat ik zeg. En daar 
heb ik gekeken en ik heb hier een voorbeeldplaatje gezet. Ik ben daar in een locatie 

geweest die gewoon op dit moment ook in werking is. Het is een onvoorstelbaar 
grote, je kunt het zien als een soort stad. 

 
Veel groter dan dat wat midden in een woestijngebied is, waar heel veel bergketen 

zijn. En daar liggen opslaglocaties met gigantische Pyramides die niet van 
steen zijn maar een soort bewegend biologisch mechanisme zijn. 

 
Dat is letterlijk een mind control operatieruimte. En de ruimtebureaus, de geheime 
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ruimtebureaus op de aarde die buiten alles om andere technologieën hebben dan 
ouderwetse space shuttles van 30 jaar geleden. Raketten die daar gewoon vliegen 

dagelijks, die laten dat allemaal liggen omdat het een buitengewoon destructieve 
locatie is. 

 
Die locatie staat onder controle van grey-achtige wezens met die grote 

zwarte ogen en datere uit de tijd dat Mars nog bewoond werd door hun en 
door de mensen. 

 
Dat is waar ook heel veel experimenten zijn geweest. De mensheid, en 

waarom vertel ik dit nu, de mensheid kent zo'n historie, complexe historie 
aan gebeurtenissen waarvan 99% in onze herinneringen negatief zijn. 

 
En nu kunnen we concluderen dat al deze herinneringen en al deze 

realiteiten die waargenomen worden een afgietsel is van een grotere 

realiteit waarin wij een rol hebben waar we dus niet bang over te zijn. Er 
zijn verschillende mindcontrol systemen op deze aarde en dat is heel 

belangrijk die worden geleid. Onder andere vanuit deze aarde. En 
multidimensionaal. Door de geheime militaire groepen wordt dat 

uitgevoerd op ons. Door middel van televisie, et cetera. En technologieën 
die via de frequenties naar ons toegestuurd worden. 

 
Waarmee ons brein beïnvloed wordt.  

Het gebeurt door buitenaardse groepen.  
En het gebeurt door neurologische dimensionale programma's.  

En als je naar deze drie kijkt.  
En daar hebben we ook in de vorige lezingen voorbij laten komen.  

Ja, ik heb het er liever niet over. 
 

[2:05:14] 

 
Persoonlijk vanuit het welzijn, en aan de andere kant kunnen er ook niet om heen, 

kun je zeggen dat de onderste de meest belangrijke is. We liggen voortdurend in 
een situatie opgeslagen waarin wij onder invloed zijn van neurologische 

programma's. En die uiten zich in ons lichaam.  
Want al die zenuwbanen die in mijn lichaam zitten, in mijn hoofd zitten, en die ook 

emoties oproepen, die zijn gekoppeld, dat is een onderdeel van een veel groter 
neurologisch proces, en in dat neurologisch proces van origine, daar liggen 

trauma's en die worden hier ingeladen.  
 

Dus ga je zelf eens onderzoeken of het nou echt nodig is altijd in bepaalde 
patronen te zitten en of het ook werkelijk nodig is, dan gaan we de illusie 

echt doorbreken, om daar überhaupt heel lang aan te gaan zitten 
therapeuten.  

 
Want het heeft te maken met twee dingen.  

Je zult jezelf helder mogen worden.  

Wat bepaalde thema's in je leven betekenen. 
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En daarnaast mag je de bereidwilligheid ook in jezelf erboven halen.  
Om te zorgen dat je dat in dit leven ook anders gaat leven.  

Dus dat je er anders mee in gaat.  
En dat is een hele hardnekkige.  

En daar zullen we echt doorheen mogen gaan.  
En dat kunnen we dus. 

 
Door met onszelf verbinding te zijn.  

 
 

Stoppen met therapeuten: 
Iemand: Kun je dat toelichten wat je nou bedoelt?  
Kun je toelichten wat ik nu bedoel? Wat je net zei. We zullen er anders mee om 

moeten gaan. Kun je toelichten wat ik nu bedoel? Wat je net zei, we zullen er 
anders mee om moeten gaan, dus hou op met alle therapeuten.  

 
Nou, wat ik ermee bedoel is dit. Het is goed om te therapeuten. Heel goed. 

Want je maakt daar processen mee, bewust en helder.  
 

Het is alleen niet zo dat de bedoeling is dat je daar jarenlang, of terwijl je 
hele leven soms, in sommige gevallen, mee bezig gaat.  

 
Want wat je ermee doet is je benadrukt namelijk elementen die heel erg beperkend 

zijn, die heel erg gebaseerd zijn op valse referentiekades. Dus dat wordt ingeladen 

vanuit ons neurologische proces buiten die ene procent om. Dus we worden 
beïnvloed, we krijgen emoties door ons heen gegoten die te maken hebben met de 

teloorgang van ons bewustzijn. We hebben er dus wel mee te maken, want we 
voelen ze. En op het moment dat we ze voelen handelen we er ook naar. Dus op 

het moment dat we gaan, op het moment dat we heel langdurig sessies gaan 
voeren over dit soort facetten, dan kan het zijn dat je dus én door al die sessies zo 

voortdurend te blijven voeren, alleen de focus blijft houden op waar je graag van af 
wilt, want dat is wat we allemaal willen natuurlijk, we willen graag van bepaalde 

facetten af. Maar je kunt ook gaan kijken van, oké, wat hebben deze thema's nou 
te maken met mijn oorspronkelijkheid. Dus dan ga je het niet meer zoeken in 

vorige levens, want dat zijn de afleidingsmanoeuvres, dat is de holografische 
intersectie, om ons buiten ons in de vroegheid te houden. Je gaat kijken, waar 

hebben deze thema's mee te maken, en waar is het mee verbonden, in de 
oorspronkelijke wereld, en wat was ik toen aan het doen. En op het moment dat die 

werkelijkheid naar voren komt, het ook gewoon accepteert dat het zo is, en dan 

kan het gewoon weg.  
 

Want die gevoelens, die komen uit die neurologische, accepteert dat het zo is, en 
dan kan het gewoon weg. Want die gevoelens, die komen uit die neurologische 

99%. En op het moment dat we daar ons in gaan verdiepen, dan zitten we in het 
spoor waar de beveiliging ligt van de menselijke ziel. En op het moment dat we in 

die 1% blijven zoeken, scannen, kan het wel heel fijn zijn, omdat je ook in je 
persoonlijk leven dingen tegenkomt, in dit stuk, maar brengt je vaak toch net niet 

daar. Is dat een beetje een goed antwoord?  
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Iemand: Ja, alleen hoe kom je in die 99%?  
Martijn: Wat zeg je? 

 
Iemand: Hoe kom je in die 99%?  

Martijn: Daar is deze lezingen serie op gebouwd. Door eerst te aanvaarden dat je 
emoties er gewoon mogen zijn. En dat deze gebaseerd zijn op valse 

referentiekades. Dat is waarom de vibratie van angst in deze lezingen serie heel 
veelvuldig naar ons naar voren kan komen. 

 
Daar is het dus leuk. De grootsheid van ons wezen, die is zo ontzettend groot, daar 

hoef je helemaal nergens bang voor te zijn. En ik heb het echt de proef op de som 
genomen in heel veel verschillende gevallen. En ik ben ongelooflijk blij dat ik ook in 

zoveel facetten zo onvoorstelbaar bang ben geweest. 
 

[2:09:28] 

 

Wat er gebeurt als je sterft?!?: 
 Dat is allemaal lijm. Maar wat kan er nou uiteindelijk gebeuren in het 
meest extreme geval?  

Dat ik uit die 1% sterf.  
En dan? Waar kom ik dan terecht?  

Dan kom ik niet in de oorspronkelijke wereld, want die wordt 
gedomineerd, die is geïnfaseerd. 

 

Dan kom ik thuis, dan kom ik in de thuissituatie, waarin wij nu weten dat 
dat de plek is waar onze zielen naar terugreizen.  

 
En dat is een ruimte die wij zelf hebben gecreëerd tijdens de val van ons 

bewustzijn, vanuit ons hartbewustzijn, en uit de groene kleur hebben we 
dat gedaan, de basis toon, dat wij een multidimensionaal plek hebben 

gecreëerd, waarin wij door de miljarden jaren heen veilig zijn, waarin wij 
altijd terug kunnen keren en uithuilen en kunnen samen zijn.  

 
Waar liefde alom aanwezig is, dus we hoeven nergens bang voor te zijn. 

We komen altijd op een plek waar het goed is. Het is aan ons of het 
aandurft. 

 
En vanaf het moment voordat je in deze realiteit terecht komt en je 

programma inlaat vanuit die thuiswereld, vanuit die fijne thuiswereld, 

weet je ook dat je het hieraan kunt, omdat er altijd een vijf tussenstation 
is waarin je terugkeert. 

 
Dus wij zijn van een werkelijk superior oorsprong, zonder het woord superior 

verkeerde context te plaatsen, dat heeft werkelijk te maken met een goddelijk 
vermogen. Het woord spel ga ik net niet toepassen, want het is buitengewoon 

belangrijk, maar het is nu ook heel belangrijk om te beseffen dat we deze situatie 
die ons heel lang heeft verdiend, dat we die nu mogen doorgebreiden. En kijk eens 

goed om je heen wat er in de wereld gebeurt op dit moment. We hebben in 100 
jaar tijd een onvoorstelbare sprong gemaakt in technologie. 
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[2:11:00] 

 
Supersnel. Waar het vandaan komt maakt niet uit. Maar het is in 100 jaar tijd. Wat 

zou er gebeuren als we 10.000 jaar verder zijn? Dus al het mogelijke wat je kunt 
bedenken is bijna niet te bevatten. En het is gewoon wat er aan de hand is.  

Hier heb ik een paar dingen van opgeschreven.  
 

De Awakening: 
De Awakening, dus het wakker worden.  
Wat je zou kunnen herkennen.  

Ik neem het gewoon eventjes mee, het zijn geen vervelende gevoelens.  
Ik omschrijf het alleen zoals je het zou kunnen herkennen. 

 
Oh ja, heb ik daarmee jullie geprogrammeerd?  

Ja. Heb ik onderzocht of het daar waarschijnlijk op lijkt? Ja.  
En daarom mag ik het ook laten zogenoemen.  

 
Op het moment dat je in een fase terecht komt dat je uit deze dimensie 

weggaat, en dat maken wij dus nu al vijf tot zes keer per dag mee, 
allemaal, daarna wordt het weer geblokt. Op het moment dat je het 

meemaakt kan het zijn dat je miljarden hersenprikkels vond. Niet in je 
hoofd, maar daarbuiten. 1 tot 2 meter daarbuiten. Dan weet je niet wat je 

gebeurt. Het lijkt wel een extase. Dat is een extase van het zielsvermogen.  

 
Dat kun je ervaren.  

 
Je kunt het gevoel hebben dat je bijkomt uit een soort drugseffect. Alhoewel ik niet 

weet hoe dat is. Ik heb nog nooit een stukje drugs gebruikt. Ik heb één keer een 
joint, toen ik 18 jaar was, twee keer aangetrokken en toen klapte ik achterover 

mijn lichaam, moest ik op bed liggen en was zo ziek als een hond. Daarom is het bij 
mij bijgebleven.  

 
Het kan voelen als inspuiting in je lichaam en dan kan het zijn dat je levend in het 

bloed gaat zien. Weet dan ook gewoon dat het oké is. Niet bang zijn.  
 

Mind banden 
Het kan ook zijn dat je mind banden krijgt met blokkerende werking. En zo is het 

bij mij een aantal keren gebeurd dat ik gewoon ergens loop of zit of wat dan ook. 

Ik ben iets aan het doen en in één keer wordt er hier iets van mijn hoofd 
afgetrokken.  

 
Ik voel dus in één keer mijn lichaam vergroten worden. Ik word ineens veel groter. 

En op dat moment ben ik dus nog gewoon hier in deze realiteit. En dan wordt er 
hier een soort haarband, zo kun je het zien, een soort grote haarband die helemaal 

rondom de voorkant van het hoofd zit, heel breed. Wordt aangetrokken, dus ik voel 
een soort kracht, alsof het uit mijn lichaam getrokken wordt. En op het moment dat 

het loskomt, gaat letterlijk deze werkelijkheid die ik waarneem, gaat trillen en 
resoneren, en dan komt een compleet andere realiteit voor weg. 
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Er zijn evenzoveel mindcontrol systemen die multidimensionaal op ons 

allemaal worden uitgevoerd. En het werd er afgehaald en toen het eraf was 
zag ik dat het van een soort heel mooi roestvrij staalachtig, zoals je het 

zou kunnen zien, heel dof van materiaal met alle hiëroglyfen erin.  
Het werd er afgehaald en toen stond er een vrouw voor mij, die toch ook 

wel een meter groter is dan ik, die van een Plejarische, rebellerende groep 
is, tegen de mensheid samenwerkt om onze onderdrukking in stand te 

houden. 
 

[2:13:40] 
 

En jullie snappen wel dat 4d niet genoeg is. En deze vrouw, toch wel met heel veel 
compassie, zegt van, nou ja, je bent het, je bent er even uit. En waarop ik direct 

zei van, oké, jij vond dat het nu tijd was dat ik jou mocht zien? 

 
Gewoon, zonder boosheid, gewoon jij zult dat. En op dat moment dat ik dat zeg, 

komt dus die autoriteit van ons naar boven. Die vrouw in één keer haar hele 
gezicht verandert in een grimace, waarin je dus een hele andere energie ziet. 

 
Nou, daar is nog wel een heel stukje relaas op te vertellen, wat ik nu niet zal doen, 

want we lopen al aardig tegen de vijf uur aan. Wees je bewust dat je allemaal 
facetten tegen kunt komen, en dat deze facetten allemaal te maken hebben met de 

werkelijke wakerwordprocessen, het werken terug creëren in je oorspronkelijke 
bewustzijn. En dat wij werkelijk, tot het uiterste opgerekt worden in ons spirituele 

vermogen. En we kunnen het aan. 
En daarom zeg ik het.  

 
Ik heb hier een beeld van de weergave, van de krachten die ik heb gezien. Ik was 

er bijzonder tevreden over dat ik dat mocht zien ineens. Je ziet hier een tekening 

van Leonardo da Vinci. 
 

Dat is de Virgin en het Child sketch?!?. Heeft hij heel mooi gemaakt. En ze zijn 
bezig om te kijken van wat hij nou werkelijk heeft geschilderd. Omdat Leonardo da 

Vinci was ook een man die ook uit die 1% klapte. En die boodschappen meegaf, 
maar het nog niet mocht meegeven in de vorm. 

 
Omdat het menselijke bewustzijn daar gewoon nog niet klaar voor was. Heel simpel 

gezegd. Het is veel complexer dan dat. 
 

Ik zal even een briefje zo pakken. 
 

Kijk, het zit hierin verwerkt. Hier zie je een helft van een gezicht, van een wezen. 
Als je dat doortrekt naar beneden en je spiegelt hem, dat heb ik dus niet gedaan, 

maar dat hebben onderzoeksinstituten gedaan, krijg je tevoorschijn wat de 
krachten die ons domineren samen met rebellerende groepen, wat voor vorm ze 

hebben aangenomen qua uiterlijk. En ik heb er heel diep over gevoeld en ook over 

gesproken met Siriërs of ik het kan laten zien en het antwoord is ja, schrik niet, ik 
weet gewoon dat het een vorm is die ze hebben aangenomen om ons te laten 
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schrikken. 
 

op basis van de referentiekaders van angst. We kennen vast wel eens het gevoel 
dat we hebben geslapen of wakker worden of dat je in de huiskamer zit en dan zie 

je in je hoek iets donkers voorbijlopen. Nou dat kan zijn dat het gewoon iemand is 
die overleden is en naar de thuiswereld is en jou even een cadeautje komt brengen 

via je neurologische bewustzijn. Dus hou nu vast dat wij worden bezocht. Via een 
neurologische reis. En weet je ook bewust dat op het moment. Dat als wij een keer 

bij ontwaking komen op een bepaald moment. Dat je een droom hebt. Dat je dit 
tegenkomt. En op het moment dat je dus die zwarte vlekken hebt. Om je heen. Kan 

het zijn dat je heel heftig geprikkeld wordt door angst. Dat je je ongemakkelijk 
voelt. Of je loopt in het donker. En ik heb zelf een aantal aanslagen in mijn leven 

overleefd. 
 

Waarbij het donker heel erg centraal was. Stond. En ik durfde echt niet meer 

buiten. Ik weet echt wel wat angst is. En nu, al sinds een jaar, ik ben er helemaal 
geen last meer van. Ik ben er gewoon letterlijk echt helemaal doorheen gegaan. En 

ik wil iedereen aanmoedigen om dat te doen. 
 

Want de bevrijding van ons bewustzijn is de bevrijding van onze valse 
referentiekader en onze angst. En ik kan nu gewoon, uit eigen leven zeggen, mijn 

nergens bang voor. Ik ga gewoon door het donker lopen. Als er ineens iemand heel 
hard komt aanfietsen die ik niet zie, dan schrik ik. 

 
Dat is logisch. Ik heb geen angst. Ik ben nergens bang voor. Als morgen mijn leven 

ophoudt, is het helemaal goed, heb ik gedaan. Wat ik fijn vind, als ik hier niet zou 
staan te praten, had ik het voor mezelf helder gemaakt, was het ook goed geweest. 

Ik vertel dit gewoon, omdat ik het waard vind om erover te spreken en om iedereen 
de prikkel te geven om er iets mee te kunnen doen. En vergis je ook niet dat je in 

dit leven, ondanks deze informatie, onvoorstelbaar geniet van deze mooie 

aanwezigheid. 
 

Want we zijn hier naartoe gegaan om die reis te maken, om dat moment te vinden 
van herkenning, en dat we hier ook mogen zijn. Dat we van de dieren mogen 

genieten. Dat wij van de prachtige natuur mogen genieten. Dat we alles wat onze 
Terra Gaia, oorspronkelijke planeet, ons te bieden heeft, en van die 1% toch wat 

mogen zien, dat wij echt gewoon lekker op die blote voeten door de aarde heen 
gaan, dansend, laten we ons allemaal lekker van gek verslijten, dansend van 

vreugde, dat we hier überhaupt zijn. Want die gevoelens van vreugde, dat is 
werkelijk ook echt het startpunt om te werken. Nou, dit is eigenlijk al een beetje 

wat ik al heb verteld. Dit heb ik ook verteld, dat is van mijn partner. Dimensionaal 
eruit. Dit is wel interessant. Dit heb ik echt ook verteld. 

 
Kunnen jullie je iets meer voorstellen over die hele geometrische 

uitbreiding in vorm? 
 

[2:18:49] 

 
Alles heeft een vorm. We drukken alles uit in aardse vormen. Dus als wij een 
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graancirkel zien, dat is ook een hele geometrische vorm. Zo ziet het universum er 
ook uit. En op het moment dat je je hersenen gaat onderzoeken, als dat met 

plasmascanners wordt bekeken, zien ze ook dat onze hersenen ook een 
geometrische vorm hebben. Sterker nog, in onze hersenen kunnen ze letterlijk het 

zonnestelsel terugvinden. Ik geloof dat John Consum?!? er ooit iets van, je hebt 
daar iets van, waar je het kunt zien. Je hebt er iets van, ja. Maar het is heel 

boeiend om te ontdekken dat alles wat er buiten ons is, dat dat in onszelf zit. 
 

En dat is op zich een emotie om te ontdekken dat wij dus de draagolf zijn van alles. 
Als je nou straks naar huis gaat en je denkt hierover na, niet doen. Niet gaan 

denken. Zonde. Helemaal niet doen. 
 

Morgen, als je aan het werk bent, kun je weer denken, laat het gewoon lekker 
zakken. Laat het gewoon lekker betijen. En ik weet uit ervaring hoeveel gevoelens 

dit kan oproepen, hoeveel anders het makkelijker is om een andere theorie aan te 

hangen, hoeveel makkelijker het is om te zeggen, nou ja goed, ik ben hier gewoon 
met een spiritueel wezen, en ik ben gewoon mee aan de evalueren, in de hoop dat 

er straks nog een galactische federatie kunnen toetreden. Het is allemaal een 
onderdeel van een veel groter iets. Ga niet denken, is helemaal niet nodig. 

Accepteer gewoon dat het grootste goed is door die angst heen te gaan.  
 

Wil er nog iemand iets vragen? 
 

Want ik wil eigenlijk daarna een filmpje doen. Ik ga eerst even deze vrouw komen 
stoppen. Momentje.  

 
Iemand: Emotie en compassie. We leren nu in deze tijd om compassie te hebben 

met alles wat we om ons heen zien. En is dat ook weer de sleutel waardoor we bij 
onszelf leren komen? En heeft die foton ggordel dan niet met de compassie te 

maken?  

 
Martijn: Natuurlijk heeft dat met compassie te maken. Compassie is natuurlijk een 

woord. En als we dus gaan kijken naar de emotie die onder het woord ligt, dan 
heeft dat natuurlijk te maken met verbinding. Dus die verbinding die we de mensen 

willen laten voelen, niet alleen bij onszelf te ervaren, maar ook in onszelf. En dat 
het ook goed is om te ervaren, en het antwoord is dus ja, dat het ook goed is om 

dat stuk compassie niet alleen naar buiten toe te brengen en in jezelf, maar ook 
naar een grotere realiteit toe te brengen. En op het moment dat je die naar die 

grotere realiteit toebrengt, ja dan, op dat moment, kun je die compassie ook 
invoelen als een nog veel grotere emotie. 

 
Stel dat we helemaal niet zouden spreken over deze verloren historie. Want dat is 

maar een spelonk van een veel groter verhaal. Stel je voor dat we daar nou 
helemaal niet over zouden spreken. En we zouden met z'n allen zo ontzettend ons 

best doen om deze wereld veel compassie en verbinding te geven. We zouden 
weten hoe we daar een vorm aan zouden kunnen geven. Stel dat we erachter 

komen. Stel.  

Wat zou dat dan brengen?  
Op het moment dat het in realiteit gebeurt, die onder superieure controle staat.  
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Dat is nou waarom die 53 keer hiervoor het niet is gelukt. 
 

Omdat het moment dat wij in die grotere groei komen vanuit die 1% in plaats van 
door onze emoties leren te erkennen, dan drukken ze gewoon een knop in en 

is het gewoon reset. Ze resetten voortdurend.  
 

En lager dan die 1% gaan we niet komen, omdat wij namelijk een leidinggevende 
rol hebben in de energie hoor, niet in constructie, maar in de energie, we hebben 

een bindend element in alles wat er in het universum plaatsvindt en die rol zorgt 
ervoor dat wij ook moeten blijven existeren.  

Dus op het moment dat wij dus in het zielsvermogen zouden worden uitgeschakeld, 
wat niet kan, omdat alles oneindig is, als dat zou kunnen, dan zou dat een enorm 

gevolg hebben voor de samenhang in het universum. Nou ja, nog eventjes terug 
naar jouw vraag, natuurlijk is het van enorm belang om heel veel compassie te 

hebben. Want ook ik tracht in mijn leven zoveel mogelijk te geven maar wel in een 

balans vanuit mijzelf. 
 

Dus op het moment dat er heel veel mensen aan mijn deur komen met collectes. 
Dan realiseer ik mij dus niet dat ik daar geld in moet doen. Want er zijn allemaal 

mensen die toevallig in mijn straat wonen. Maar dan realiseer ik me dus van. 
 

Hé, er is iets aan de hand. En dat is dat er in zo'n korte tijd. Er allemaal mensen 
zijn die uit mijn neurologisch systeem komen. En iets van mij willen. Dan ga ik 

gewoon in mezelf in verbinding en laat dan het beeld maar ontstaan. Soms komt 
het via dromen. Dus deze techniek kunnen we allemaal gewoon gebruiken. 

 
Het heeft alleen te maken met een dieperliggende opdracht. En dat is ook met de 

Tehta Techniek. Ik heb ook wel eens een Tehta Techniek weekend gedaan. En dan 
ga je dus vanuit je pijnappelklier naar boven en dan ga je manifesteren. Het is ook 

heel verdienstelijk. En je blijft buiten je neurologische werkelijkheid. Dus die grote 

realiteit realiteit we zullen echt een stukje mogen oefenen nieuwe recept ik ga hier 
even effentjes om bij.  

 
Iemand: ik weet dus dat is een groot woord dat de Hathors is ook zeg maar de 

langs waren van deze aarde ik heb ze mogen zien, wat voor functie hebben ze nu 
op dit moment voor ons wat kunnen ze voor ons betekenen maar ik ik heb er nog 

niet over de Hathors gehoord, ik heb over de plejaden, maar ook over de Hathors 
die dus nu op Venus zitten. Wat kunnen die nog voor ons betekenen in dit moment? 

 
[2:24:21] 

 
Martijn: Ze betekenen op dit moment voor ons niets.  

Dat is niet omdat ze het niet willen, ze willen heel graag. Er wordt gewacht tot dit 
moment waar we het nu met elkaar over hebben. Het lijkt een beetje te simpel 

voor woorden, maar toch is het heel belangrijk. Ze hebben ook niet geleefd op deze 
wereld waarin wij nu zijn. Dat zijn holografische implants. Dus je moet je zo 

bedenken op het moment dat wij in een computercircuit verkeren, waarin totale 

controle is overgeleverd, eigenlijk bestuurd van buitenaf, wordt letterlijk alles uit de 
kast gehaald om ons in vervalste historie te trekken. En dat is ook een van de 
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grootste oproepen die ik altijd bij de mensen doe. Het is prima dat je onderzoek 
verricht, heel goed. Het is ook goed om te kijken van wat is er allemaal gebeurd in 

de tijdslijn. Maar neem niets voor waar aan, evenmin als dat je mijn verhaal als 
waaraan neemt. 

 
Maar onderzoek het.  

 
Wij zijn explorerende, onderzoekende wezens. En wij hebben altijd 

gekeken, en dat dienen we ook nu te blijven doen, naar wat de situatie 
brengt in het gevoel. En zij zouden niet op Venus gaan zitten, in deze 1% 

realiteit. 
 

En ons zo dichtbij, op afstand, in de ellende laten zien. En dat is omdat deze hele 
realiteit waarin wij dus nu zitten. Ja, het is dus in het grotere bewustzijn, want de 

realiteit waarin we nu zitten, is slechts een afspiegeling uit het grote bewustzijn. 

Dus je zou kunnen zeggen, met alles waar we nu in aanraking zijn, is het enorm 
essentieel om te genieten, maar het is heel erg een beperkte waarheid.  

En dat is ook wat ze hebben ontdekt. Achter de schermen, dat de wereld geregeerd 
wordt door een holografische insertie, en dat is ook één van de redenen waarom 

het besloten is, en dat blijkt uitgevoerd door de industrie en uitgevoerd door de 
regeringen op het toplevel op de aarde, dat er niet te veel hoeft grommelt te 

worden. 
 

Want zij hebben allang in de gaten dat deze wereld een afsplitsing is van 
een veel grotere realiteit. En dat is ook de deal die bijvoorbeeld geheime 

takken van de industrie gesloten hebben met multidimensionale wezens, 
die uit een andere dimensie komen hier, om deze realiteit in stand te 

houden, geven zij een cadeautje aan hen voor technologie en zij geven dat 
cadeautje terug de bevoegdheid van de aarde. Dus het is letterlijk een spel 

binnen een veel grotere realiteit. Ik begrijp dat het ontzettend veel vragen 

oproept. 
 

Iemand: Ja, ik heb gisteren gekeken naar die film van The Hobbit en ik zie daar 
ook heel veel analogieën met deze tijd. Ik weet niet hoe jij er tegenaan kijkt, maar 

ik vind het ongelooflijk dat ze dit met deze... Ja, zo werkelijk kunnen weergeven 
zoals je je dat zelf kunt voorstellen. Ik heb die boeken ooit in de 70e jaren gelezen 

en ik was diep op de indruk. En nu zie ik het dus voor het grote scherm.  
 

Martijn: Ik kan er zelf niks over zeggen omdat ik al dat soort films gewoon niet 
ken. Ik ben buitengewoon aardszijn. Dat is wel wat lastig. Maar dat doe ik heel 

bewust, omdat ik heel sterk in de fundamenten die te blijven staan.  
 

Wat ik wel zeggen kan, het is natuurlijk ook een logica, gevoelslogica, dat deze 
informaties die er dus binnenkomen, dat die dus precies kloppend zijn bij ons 

bewustzijn. 
 

Want als je beseft dat wij zelf alles in stand brengen nu, dat wij zelf prikkels geven 

om tot dat bewustzijn te komen, ook al is het nog zo minimaal dat die 
binnendruppelt, gebeurt dat dus ook op die manier. En daarom zullen we zo alert 
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moeten zijn. Dat we ook het kaf van het koren kunnen scheiden. 
 

Dat we ook hele belangrijke boodschappen, die we misschien wel bijna weg zouden 
gooien, omdat dat negatief lijkt, dat we daarnaar durven te kijken. En dat geldt 

voor films ook zo. Dat je dus naar die bakens kijkt van die boodschappen wat je 
wil. De analogie die erin zit. 

 
Iemand: ?!?  

Martijn: En ik tracht dat zelf, in dit geval, niet eens te zien als licht en duister.  
Ik tracht het eigenlijk te zien als een soort onderscheidend gereedschap, wat de 

mens van oorsprong bezit. Om te kijken dat er een nieuwe referentiekade komt 
voor de uitbreiding van het bewustzijn. 

 
En dat is ook waarom deze val van het bewustzijn heeft plaats. Waarom het heeft 

plaats.  

Wie wil er nog een vraag stellen?  
Niemand?  

Nog één. Nou, en dan gaan we het daarna afsluiten.  
 

Iemand: Je had het in lezing 2 over een vreselijk fotootje van de vergane aarde. 
En dat wij dus 500.000 jaar terug zijn gegaan. En daar is later over, wat er nu is, 

dat veroorzaakt heeft, maar dan andersom. Maar is daar dat vast? Hoe moet ik 
daar verder mee? Ik zit even, weet ik even het gevolg nog even.  

 
Martijn: Nou, het bijzondere van het verhaal is, en daarom heb ik er ook steeds bij 

gezegd, lineaire tijd. Tijd bestaat helemaal niet. Het is onze mind die blokken geeft 
en dat in een volgorde plaatst. Energetisch gezien is het 500.000 jaar in de 

toekomst, maar we zitten er middenin. Dus op het moment dat wij hier nu op 
 

[2:29:14] 

 deze aarde staan, staan wij op Terra Gaia. Ons bewustzijn is uitgeschakeld in het 
circuit en op het moment dat wij terugkeren in ons bewustzijn, ik ben een aantal 

keren, ik denk vijf keer ben ik nu tot volledig bewustzijn geweest dat ik ook 
letterlijk thuis heb gelopen, daarom durf ik hierop over te spreken, want dan zou ik 

geen toetsing hebben. Op het moment dat dat gebeurt, zijn alle herinneringen 
compleet intact van het hele oorspronkelijke verhaal van het universum, wie je 

bent, en realiseer je je ook dat we er nu middenin zitten in het moment. En dan is 
het letterlijk dat het momentje wat je net had, wat je nog dacht dat jij jij bent wie 

je nu bent, dat dat in één keer een heel klein onderddeeltje is voor een veel groter 
bewustzijn. Dus het is niet zo dat wij het terug hoeven te keren na 500.000 jaar in 

de toekomst. Want dat is eigenlijk een beetje waar het op lijkt. Het gaat echt om 
het moment van nu. En daarom worden wij gefopt in de tijd. En daarom krijgen wij 

valse historielijnen te zien. En daarom worden er valse systemen geïntroduceerd 
om ons in verwarring te brengen. En die verwarring is zo groot en zo krachtig dat 

we daardoor gedwongen worden om in het denken te komen. En zodra wij gaan 
denken, nemen wij afscheid van onze emotie, dan komen wij er niet doorheen. 

 

[2:30:28] 
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Ik wil jullie allemaal heel hartelijk danken voor deze mooie dag. Ik sta denk ik met 
40 graden koorts hier te praten. Ik was gisteravond ontzettend ziek geworden, 

waarvan weet ik niet. Ik heb het dan wel heel goed gedaan, vind ik zelf.  
 

Ik ben er voor jullie. Ik heb een beetje achterstand uiteraard weer met de e-mail. 
 

Daar dacht ik zo'n goede mogelijk oplossing voor te vinden. Ik wil ook Guido 
Jonkers van One2Know diep bedanken vanuit mijn hart. En Simone natuurlijk, je 

vrouw. John Konsemelde en Renske van Healing Sound Movement, Centrum 
Zonnewijze. Laat ik wel zeggen, je moet wel lef hebben om het 

gezondheidscentrum, wat John en Renske aan het opzetten zijn, om zo'n idioot 
verhaal om dat hier te laten uitspreken. 

 
Dat vind ik een punt van dapperheid. Dat wil ik ook graag hebben.  

 

Aplause 
 

Het gaat jullie allemaal hartstikke goed en ik hou van jullie.  
 

Ik heb even nog een vraag. Dankjewel Martijn namens ons allemaal. 
 

Kun jij nog iets zeggen over de serie, want we hebben het erover gehad met z'n 
drietjes, de serie 5 tot 8. Is dat verstandig nu nog eventjes te delen? Ja. Ja? We 

hebben een slokje water, want mijn keel wordt ook op maximaal 40 graden getest. 
 

De basis van deel 5, 6, 7 en 8 ligt in de informaties rechtstreeks van onze 
galactische families. Dus daar gaan we ook echt spreken over de werkelijke 

historie, wat we tot nu toe hebben buiten beeld gehouden. 
 

Dus dan gaat het over hele mooie, belangrijke, essentiële onderwerpen, waar ook 

technologie aan bod komt. Wat ook wel leuk is om het even over te hebben. Maar 
met name gaat het echt over de Galactic Teachings. 

 
En die 5, 6, 7 en 8. Dat zijn de vervolglezingen hierop. Daar wordt nog 

gepubliceerd. Maar we hebben nu de lijn uitgezet om de moed en het lef te tonen 
met elkaar. Op individueel niveau. En hierna gaan we dus, mits je daar ook voelt 

dat je erin wilt. 
 

En als je dat niet wilt, dat je moment niet is, let it go, is helemaal niet belangrijk. 
Maar dan gaan we dus echt in de energie van de liefde. Maar uiteraard was dit ook 

liefde deze vier. Maar dan gaan we het echt alleen maar daar ook hebben. 
 

Dus alle mensen die mij nu tot nu toe gewoon een luh vinden, ik hoop dat ik dan 
weer een luh liefde ben. Dank je wel. Dankjewel. 

Tot mei, juni. 
 

[2:33:17] 
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Zie ook Lezing 1-4 

https://matrix-nl.freevar.com/#13_nov_2014  

 
 
Zie ook Lezing 2-4 

https://matrix-nl.freevar.com/#27_nov_2014  
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Zie ook Lezing 3-4 
https://matrix-nl.freevar.com/#12_dec_2014  
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Hoofd webpage is.: 
https://matrix-nl.freevar.com 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

Zie ook mijn gehele verzameling aan informatie.: 
https://linktr.ee/yanadath  
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